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l tœ court reporter please swear in th! wiress. 

2 CORNF11US HARRFll, 

3 ha\/Ïrg been duly swom, testiœd as folbw.;: 

4 11-IEVIDEOGRAPHER: You1J11ystart. 

5 EXAMINA 110N BY COUNSEL FOR 11-IE DEFENDANT 

6 BY MS. BRFDFHOFT: 

7 Q WiD you please s1ate )(>li' nun am 
8 ~ ilr the record, please. 

9 A O>rœlhll lluftL My IICÜ'els - dat 1 

10 "811' at or die INÜ'ess dat I Ive at? 
11 Q You rmy 111e )(>li' worlc ~ thlrs 

12 me. 
13 A Okay. 849 Somh Broachllly, Los Angeles, 

14 Callf'orna, and I tblnk it'1 90069. 
15 Q Okay. Am rm rot goilg to ask )OU for 

16 )Our ~rre address, but do you live il th: Los 

17 ~les area? 

18 A Comct. 
19 Q Okay. Am what is )Our date ofbirth, 

20 sir? 

21 A 06/25. 

22 Q Okay. l'm !Jlire to be~ }OU a seœs 
6 8 

1 PROCEEDINGS 

2 THE VIDEOGRAPHER: It is the beginning of 

3 media number one of the videotaped deposition of 

4 Cornelius Harrell in the matter of John Depp IJ, 
5 et al. versus Amber Heard, et al. in the Circuit 

6 Court of Fairfax County, Case No.CL-2019-0002911. 

7 Today's date is January 13th, 2021. The time on 

8 the video monitor is 4:31 p.m. Eastern Standard 

9 Time. The certified videographer today is 

10 Jean-Louis Ziesch, representing Planet Depos. 

11 This videotaped deposition is taking place 

12 remotely. Would counsel please voice yourself --

13 l'm sorry -- will counsel please identify yourself 

14 and state whom you represent. 

15 MS. BREDEHOFT: Good afternoon. My name 

16 is Elaine Bredehofl. 1 represent Amber Laura 

17 Heard. 

18 MS. YASQUEZ: Good afternoon. Camille 

19 Yasquezjoined by Yarelyn Mena, representing 

20 Mr. Depp. 

21 THE VIDEOGRAPHER: The court reporter is 
22 Paul Smakula., representing Planet Depos. Would 

1 of questions. If at any time you do not 

2 understand my question, please let me know that. 

3 If you respond, 1 will assume you understood. 

4 Please be sure to answer the question verbally 

5 because we have a court reporter. And if you 

6 shake your head or you nod your bead, then that 

7 will be difficult for the court reporter. From 

8 tune to time, you're going to hear objections by 

9 the lawyers in th_is case. What we'd ask you to do 

10 so that nobody's talking over each other is let 

11 that lawyer put their objections on and then you 

12 can answer the question. Just because they've 

13 objected doesn't mean you can't answer the 

14 question, they'rejust trying to preserve tbeir 

15 objections. Do you understand? 

16 A Yes. 
17 Q Okay. Great. What bave you done to 

18 prepare for the deposition today? 

19 A l'm sorry, I didn't bear you. Wbat did 
20you say? 
21 Q Wbat bave you done to prepare for the 

22 deposition today? 

Pl.ANET DEPOS 
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Q 

, 1 A I didn't reall) prepare much. l'mjust 
2 going kind of ofT of what I remember. lt's been 
3 uch a long time. And I don't feel like it's 
4 going to be premitated lsicl - or prcmediated 
5 (sicl thoughts, 1 just feel like I have to corne 
6 speak my truth and that's it. 
7 Q D1d you rcv1e\\ any docwncnt in 
8 prcparation? 
9 \ No. 
10 Q D1d you rev,cw any vidcm, or vidco chp!> 
11 in preparation for the dcpos,uon'' 
12 A I did not. 
13 Q I lavc you spokcn with anyone m prcparauon 
14 for the deposition? 
15 A I spoke to two colleagues, not about the 
16 incident, but I just asked them if they were 
17 subpoenaed as n,eU, and that's where the 
18 com'ersation ended. lt "as a ) es at both ends, 
19 Ain Romero as well as Trinity, and that's ail 1 
20 had conversations about. 
21 Q Did you review any transcripts or witness 
22 statcmcnts prior to your testimony today? 

IO 

1 did not. 
2 Q l lavc you spokcn with Mr. Depp or anyonc on 
3 his bchalf in preparat1on for thii. dcposition 
4 today'! 
5 A I have not. 
6 Q What 1s your currcnt occupation? 
7 A Currently l'm in transition. 
8 Q Okay. That's fair. Arc you st1II workmg 
9 at all \\!th E~tcrn Columbia Bmklmg? 
IO ,\ 1 am. 
11 Q Okay. ln \\ hat capacity'? 
12 A I work on the weekends with Eastern as a 
13 concierge front de k person no,..,, 
14 Q And how long ha, e you \\Orl-cd with the 
15 Eastern Columbia Building'? 
16 A l'"'e ,iorked for Eastern Columbia for about 
17 four )ears. 
18 Q Did you start somewhere arnund Man:h of 
191016'? 

20 A That sounds about right. 
21 Q And arc you working for Tn Pro vide'' 
22 A Yes, that is the thinJ part), which is the 

11 

employer of us that worked there. 
2 Q And \\ho owns Tri Pro\idc'! 
3 A Trinity Esparza. 
4 Q And ts that to 'whom you report? 

5 A Correct. 
6 Q Okay. And can you jLL~t cxpl:.un what 
7 concicrg.: services you pro, ide \\ 1th your -- as you 
8 work for the Eastern Columb1a Buildmg'? 
9 A At the Eastern., \\'hat you do is we make 
t O sure that e,er)1hing that the residents need in 
11 order to further their securit} and/or füing is 
12 sec ure. orne of the dail) tasks include just 
13 greeting everyone, reconciliating the packages 
J 4 "hen they get mail, as well as ensuring that ail 
15 of the ,endors, which include, like, plumbers, 
16 elcctricians, pool cleaners. and any other 
17 maintenance, trash personnel are able to access 
18 the building. 
19 Q Did you -- when you worked back -- l'm 
20 go ing 10 go bac 1-mto the tune frame of March 2016 
21 through June or July of 2016. Did you perfonn 
22 dinèrent services for Eastern Columbia Building 

12 

1 lhen'? 
2 A o, not necessarily, but the day-to-day, 
3 it' not like pecific duties, it changes various 

1

4

5 

ba ed upon resident ' needs. The idea is to 
ensure that the residents ha"e what they oced in 

6 ordcr to Uvc at thcir working place or just have 
7 a comfortable Uving. 
8 Q And wcre you working part Lime back in the 
9 March 2016 through May 2016 tune frame? 
10 A Yes. 
11 Q Wcre you on-caU, csscntinUy'! 
12 MS. VASQUEZ: Objection to fonn of the 
13 question. lt's vague and ambiguous as to on-call. 
14 MS. BREDEI IOFT: l'll rephrase it. 
15 Q What types ofhour~ d1d you have w1th the 
16 Eastern Colwnb1a Buildmg bac!- m the March 
17 through May 2016 time frame? 
18 A Generall) eight-hour shifts. 
19 Specificall)', more on weekends, emphasis on a 
20 undays. 
21 Q I I0\\ many tenant~ or rc~K.lcnts wcrc thcrc 
22 m the Eastern Columbia Bu1Jdmg in the March 

PLA ET DEPOS 
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R, Sf?, 1 through June 1016 time frame? 
15 

1 lime frnmc March 2016 through June of20l6 again. 

2 A Probably on occasion. 1 recalJ working F/A, 2 The building houscs a hundrcd-plus 

Lack o 3 residents. 1 gcnerall) usually see 80-plus of 
Pers. 4 the m. 1 don't see e\'cry single rcsident, but 1 
Know., S \\-OuJd say, Uke, 80 if I had to guess -

3 thcrc throughout rimes where I did - they did 
4 need co,erage and I was available, 1 ,,ould pick up 
S a shift on Wedncsdays, on Thursdays, or any days 
6 that they needed me that I couJd work. lmprop 6 Q When dK.I you i,ay --

Opinio 7 - in the building. 7 Q So how many people did you u.sually sce on 

8 Q l'm sorry. 1 d1dn't -- whai wœ. the last 8 a daily basis? 
9 part of that? 9 MS. VASQUEZ: Objection. Vague~ 10 

R F/A 10 1 nould say 80-plus livcd at the building. 
' ' 11 A lot of them are office suites which the, don't 

10 t1mc. 
1 1 MS. BREDEI IOFT: Let me rcphra c it. 

SP • La live there. · 12 Q ln the time frame ofMarch 2016 through R /A 
of Per 13 Q And \\hen you -,ay a hundred-plw, or H0-plw, 13 June of20l6 wh1lc you \\Crc ,,orkmg a~ a Loncicrge SP L' k 

14 111 lhc E-astcm Columbia Building. appro""imatcl) ac Know., 14 re,;idcnti,. e:, thatju!>t the 0\1t11cr..hip. the numbcr 
15 how many people did you sec each ùay'! of ers. 1 mprop 15 ofu111ts, or does that 111cludc all the people that 
16 A When you sa) people, are you referring to w., Qpinio 16 li\e in each rcsidcncc as wcll'! 
17 residcnts n ho lhcd there? Owners'! Onisitors+m roper 

R 

17 A lt varies. The building houscs 140, 1 
18 belicvc, but owne~ t)pically don't live in the 
19 loft, so I l\ould sa) during that time it probably 
20 was HO occupancy as far as owncrs go, that's nhat 
21 1 nould sce on a dail) basis, but thcre's probabl~ 
22 140-plu~ owners of the building. 

14 

Q I IO\\ many of the building,; -· how man y of 

2 the rcsidcnces of the Fastem Columbia Building 
3 are office ,unes? 

18 Vendors? 0 
19 Q Allofthcabo-.c 

20 A On a l)pical day you probabl) see maybe a 
21 hundrcd-plus people a da). 
22 Q Okay. ow. l'm going to ask you about Ùle 

types ofres1dents that live ù1crc. What wcre the 
2 occupations or professions? What kind of range 
3 ùid you have of owners and restdents at Ùle 

16 

4 

5 

Honcstl), 1 don't know. 4 Eastern Columbia Building? And aga111, l'm talking 

Q And thi~ is -· if I unde~tood you 5 March 2016 through June 2016. 

6 corrcctly. thcrc', 140 O\\ncn,. so do you recall A Ycah. We have a chef, we have chefs, we 16 
7 appro'<imatcl)-lmw many orthose 0\\ncr, arc oflicc. 7 ha\'e doctors, l\e ha,·e costume designers, we have 
8 commen.:1al-typc owner-'? 8 musical arti ts, we also have actors and arti ts. 

9 \ 1 do not. 9 o a range. nd a lot of businc s owners. 
10 Q OJ..ay. 10 Q I noticcd you lel1 out lawycrs. ls therc 

t t \gain, 1 onl~ \\Orkcd thcre part lime. and 
1
11 :m exclusion policy'? 

12 1 do somclhing complctcly diffcrent. And 1 \\Orkcd 12 A Oh, no, there's lawycrs thcrc as \\CU in 
13 thcre four-plus year and C\CI) monlh someone moves 13 the office. They don't Uvc tbcre, but tbey 
14 out, somconc mo,e'i in. And each owner could lhe 14 usualJy \\Ork the office - 1 know lhere's an 
15 thcre or rcnt rhcre or do lheir businc,., thcre, it 15 oflice of lawyers there. 
16 just changes on a da)-to-da) basis. \nd again, m) 16 Q Okay. Arc there also people in the 
17 shifts arcn't as consistent, so I couldn't tell 117 cntcrtainment field ,uch m, makcup artists and 
18 )OU ho\\ man) offices thcrc \\Crc and ho" man~ 18 wardrobe. different types of people that are in 
19 rcsident'i thcre fü•re and o\mcn that li\•cd there. 19 ù,e cntertainment industry but not nccessanly 
20 Q So dunng -· did you -- you said you 20 actors'? 
21 usually \\orked Sundays. Did you \\ orJ.. dunng the 21 MS. VASQUEZ: Objection, vague as to lime. 
22 \,orkweek too on occasion? And l'm back in the 22 A Yes. 

PLANET DEPOS 
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5 (17 to 20) 

• 17 

't I Q Again, we're talking March 2016 lo June 

2 2016 were there. 

3 1 could name, Uke, a costume designer 
4 that worked there, and/or wardrobe stylist. l'm 
5 not exactly sure about makeup artist during that 
6 time period, and a lot of up-and-coming actors, 
7 yeah. 
8 Q Okay. And you said a lot of up-and-coming 

9 aclors. Werc there also relatively establishcd 

10 ac lors in lhis lime frame of March 2016 lhrough 

11 June 2016? 

12 Yes. 
13 Q Okay. How many would you ay were aclor 

14 that were in the Eastern Columbia Building in the 

15 time frame March 2016 through June 2016? 

16 A When you say in the building, do you mean 
17 living there or just in the building? 
18 Q Re idcnts? Owners? Visitors? 

19 A I wouJd - 1 know an owner that was, (jke, 
20 a very prooounced actor, hence this whole 
21 ituation, but there was a lot of actors in and 
22 out of that buiJdjng visiting just because of the 

1 clientele, wbether it be visiting the lawyer, 
2 visiting their acting coach, etcetera. 
3 Q Okay. So there were acting coaches that 

4 were also residents at that time? 

5 l believe so. 

IK 

19 

1 that kind of I rcmembcr du ring that time period. 

2 Q Do you remember Jarne Franco living in the 

3 building during that time frame? 

4 A The name actually sounds very familiar 

5 when looking in the databasc, but I don't know who 

6 that is, actually. 

7 Q Okay. 

8 1 probably had interactions with him, and 

9 1 just -- l'm not - l'm not an,are if he's an 

10 actor or not. A lot of the people in that 

11 building, to be tr.rn parent, do have specifically 

12 really well-knonn carcers and I just don't know of 

13 them. 1 mean, 1 just met one last wcck and I was 

14 ju t kind of shocked - he didn't k.now who - l 
15 didn't know who he was. Ju t very familiar with 

16 me, l'm just oot rcally into that kind ofscene. 

17 Q Okay. The kind of scene, the Hollywood 

18 scene, is that what you're talking about? 

19 A The eotertainment industry. 

20 Q So l'm still back in the Marcl1 to 

21 June 2016 time frame. How many people would 

22 typically go through the buildmg lobby in a day'? 
----20--

1 This is dilTercnt than coming to see you or you 

2 seeing thern at the concierge de k? 

3 A o aside from stopping at the desk, just 
4 kind of nalking through? 
5 Q Yes. 

F/A, S p Q You said that there was a vcl) promincnt 6 A lcss. The walk-through trame is 
7 probabl}, like, 20 to 30 a day \\ithout eeing us. R, F/A, Vague 7 owncr. Who you were referring to? 

8 A Johnny Depp. 
9 Q Wa Johnny Depp the only promincnt actor 

10 who was an owner there back in the March 2016 

11 through June 2016 time frame? 

12 MS. VASQUEZ: Objection to the tcnn 

13 prominent; it's vague. 

14 Q l'm using Mr. Harrell' -- Mr. llarrcll 

15 l'm u ing your tenn, you referred to him as 

16 prominent, 1 believe. Was there anyone cbe you 

17 con idcrcd a prominent actor owner other than 

18 Johnny Depp in the lime frame ofMarch 2016 

19 through June 2016 in the Eastern Colwnbia 

20 Building'? 

21 A Weil, Amber Hea rd was - was - lh ed 
22 there as well. And yeah, those are the onJy two 

8 o just kind of like avoiding the interaction S , Lack 
9 overall. The majority of the walk-through trafficOf ers. 
10 is vendors who have to stop and communicate with now. 
11 us to get up to where they nced to go or workers lm roper 
12 in the building. O inion 
13 Q Okay. You had garage parking, correct, in 

14 the Eastern Columbia Building back in the 

15 March through June 2016 tune frame? 

16 A Yes, we do as staff. 
17 Q And the people who parkcd therc, were they 

18 able to go up to their residences w1thout ha\Îng 

19 to pass through the lobby or pass by the 

20 concicrge's desk, typically? 

21 A If they have a fob, yes. If they take the 
22 stairs, yes. If not, it would be very mfficuJt 

PLANET DEPOS 
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21 

' J to do that. 
2 Q \\,dl let's take thosc one step at a tunl!. 
3 So the fob means they have access lo the clcvator; 
4 is that correct'' 
5 A \es. 
6 Q So they could park their car. go to the 
7 elc, ator. use the fob. and go up to their 
8 residencc and you would nol see them; correct? 
9 l'm sorry, sa) that again? 
1 O Q So if thcy had a fob and thcy parked thcir 
11 car m the garage, use the fob, thcy could takc 
12 the cle, ator up to the res idcnce and you ,-.ould not 
13 see thcm; is that correct? 
14 A We \\Ouldn't see them personall) -
15 MS. VASQUEZ: Objection; a.<.sumc facts not 
16 in evidence. l'm sorry, Mr. Harrell. l'm going 
17 to occasionally make some objections, so if 1 
18 could jw.t ask you -- 1 don't want 10 interrupt 
19 you and I don't want to interrupl Ms. Bredehoft's 
20 flow, but if I could just ask you to wait maybe 
21 two seconds so 1ha1 1 can gel my objections on the 
22 record, 1 would vcry much appreciate that. And if 

you could cxtcnd that courtcsy 10 Ms. Bredehofl 
2 -when I ask you questions, l'm sure shc would 
3 appreciate that as well. So l'm sorry, Elaine, do 
4 you want to ask the question again or have the 
5 question read back? 
6 MS. BREDEI IOFT: Can you rcad it back? 
7 (Requestcd portion read back.) 
8 MS. VASQUEZ: Okay. My objection is 

9 assumes fac~ not in evidcncc. 
10 Q Js that how the fob worked'? 
11 A l that for me? 
12 Q Ycs. 

13 A Okay. Not necessaril). o we nouldn't be 
14 able to sec them personaU), but "e could see them 
15 in the ele,ator. So we "iU see them, but we 
16n on't see them face-to-face. 
17 Q llow ,-.ould you sec them in the ele,ator 1f 
18 you'rc al the concierge desk? 
19 .\ Thcre's cameras. 
20 Q Okay. So that's the security footage that 
21 you have; correct? 
22 MS. VASQUEZ: Objection; vague and 

23 

amb i1:,'1lous. 
2 MS BREDEHOFT: lt doesn'l mancr. Let me 
13 ask the ncxt question. 
4 Q So, Mr I farrcll. ""hen you'rc talkmg about 
5 ail the md1-.iduals ùmt corne through and that 
6 you'rc sœmg that pass through the concterge dcsk 
7 and ptl\S through the lobby, '"crc you includuig thl! 
8 people that you just saw on the cameras, the , idco 
9 cameras·> 
10 A No. Recause they wouldn't corne through 
11 the lobby if wc'd just seen them on the ,;deo 
12 camera. And most of the lime they go straight up 
13 to their lofts. 
14 Q Okay. O\\, was there a separate mail room 
15 for packages that were kcpl for rl!s1dents? 
16 A \'es, there is a package room nhere wc 
17 ho use a lot of packages for the residents. 
18 Q Could you descnbe for me \\hat that looked 
19 like and ho,-. close it wru. to the conc icrgc desk? 
20 .\ \cah. lt is awa) from the desk, il's 
21 a round the corner and passed a couple of the 
22 elevators. And it's to the right in a halhul, 

24 

1 and it's kind of a closet, if you will. lt houses 
2 dry cleaning and lots of shehes in order to - to 
3 properl) store the packages. lt has a 
4 refrigerator and nater ,endor, water machine in 
5 there. Nothing too exciting, but it houses a lot 
6 of residents' packages, and l\C're often in there 
7 grabbing packages for residents. 
8 Q Appro,1111atcly hO\\. much ttmc does 11 take 
9 you 10 \\alk frnm the concierge dc-,k to the mail 
10 room and back'? 
11 A lt could take - it could take less than a 
12 minute dcpending on if any conversation is had 
13 Most of the majority of the time when ne do ,ulk 
14 to the package room it's not silent, so it's 
15 usuall) conversations that - for me specifically, 
16 comersations that you're talking to the resident 
17 and )Ou're walking and talking and you get to the 
18 closet/the package room, and you open it up and 
19 there's conversations that happen. So when the 
20 conversation is long and lengthy it can be 
21 anp, here from the to tcn minutes, but the n alk i~ 
22 about less than a one-minute walk. 

PLANET DEPOS 
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7 (25 to 28) 

27 
Okay. And when you're saying less than a 1 into the roorn, the lights are here, and it lights 

2 
3 

one-minute, is that there and back --

A Correct. 
2 up the room The dry cleaning is straight ahead, 
3 and it's kind of adjacent to the - the dry 

4 Q -- ifyou got the package and came back? 4 cleaning stand. 
5 A Correct. 5 Q And then wherc arc the packages kcpt'? === 

6 Q Okay. What would you say the dimensions 
7 are of the mail room? 

8 A l'm not really good at dimensions. I 
9 couJdn't even tell you. I know it's a very small 
10 room lt's - 1 mean, no one couJd live in that 
11 room 
12 Q Weil, how about -- let's see if we could 
13 doit this way. lfyou -- ifyou look at the 
14 concierge area, where you are in the concierge 

15 desk and there's space behind that, if you took 
16 that space, is that larger or smaller than the 
17 mail room? 

18 A SmalJer. 
19 Q Okay. And how much -- would you say just 
20 a little smaller? Halfthe size? What are you 
21 thinking? 

22 A Little smaller. 

6 A Ali around the room 
7 Q And how do you organize the packages so 
8 that you can easily find the oncs for a particular 
9 rcsidcnt? 

10 A Each floor has a designated shelf. 
11 Q Okay. So how many shelves are there in 
12 the mail room? 

13 A Four or live straight down, and then four 
14 longways. 
15 Q Okay. Are there any video cameras in the 
16 mail room? 
17 A Package room, yes. 
18 Q Okay. And rm going to ask -- so how many 
19 videos are in the package room? 

20 Cameras are in the package room? 
21 Q Yes. 

R 

22 A Yeah, there's one. -----:-----_;_-----======;;;;;..-...,..-....;1 
U 3 

1 Q So it's a Little bit smaller, but kind of 
2 close to the size that your concierge area is? 

3 A Sorry, the package room is bigger than our 
4 concierge area. So the concierge area is smalJer 
5 than the package room. 
6 Q Oh. okay. Thank you. 1 appreciate that 
7 clarification. What type of Lighting do you have 
8 in the mail room? 

9 A Fluorescent lighting. lt's very bright in 
10 there. 
1 1 Q So what -- when you say with fluorescent 
12 lighting, what are -- 1 rnean, is it those long 
13 fluorescent lights that are on the ceiLing? 1s it 
14 --
15 A Correct. 
16 Q Okay. And --
17 A lt's not on the type of the ceiling, it's 
18 on the side, but it's those bars of lights that 
J 9 are fluorescent lights. 
20 Q And where is d1e dry cleaning kept in 
21 relationship to those fluorescent lights? 

22 A To the - to the left of it. So you corne 

1 Q And where is that located? 

2 A At the top of the ceiling and into the 
3 right. So it's in the room to the right above the 

4 Light. 
5 Q Okay. Now, was that ilie case back in the 
6 March to June 2016 time frame as well? 
7 A I don't understand your question. 
8 Q I want to make sure bccause I've been 
9 as king you somc questions that might makc you say 
1 O present tense as opposed to going back to March 
11 2016 through June 2016. 1s the description that 
12 you have given me of d1e mail roorn and ail the 
13 logistics of the mail room, the lighting and d1e 
14 camera, was that the sa.me back in d1e lime frame 
15 ofMarch 2016 through June 2016? 
16 A Yes, 1 believe so. lt's changed since 
17 then, but before it was kind of like l'm 
18 explaining. 
19 Q And how has it changed now? 
20 1 thought it wouJd be a great idea to 
21 change where the dry cleaning is as opposed to 
22 where the Light is and to add an extra shelf in 
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21) 

1 there, and thcy were able to use my idcas and 
2 revamp the whole room 
3 Q o whcn you ,.,,erc jusl tcstifying to "here 
4 the hghting was, where the dry clcunmg was, and 
5 the sheh ing, was thal -- were you talking about 
6 prescnl tensc or were you describing back in the 
7 March 2016 to June 2016 timc frame'? 

8 Back in the day, back in the time frame 
9 that you are asking. 
10 Q Great. o let me talk about the cameras 
11 for a moment. Approxnnatcly hm, many \ 1deo 

SP 12 cameras wcrc uscd b), the Eastern Columbia Building 

lmp~op 13 back in the time frame ofMarch 2016 through 

0 
. . 14 June 2016? 

ptnto 15 A Ho" many cameras total? 
16 Q Ye'-t. 

17 A Probabl) like 39. 
IR Q Ami di<l you pla), any rolc in the re"iew of 
19 thm,e roughly 39 cameras that ,vere 111 the Eastern 
20 Columbia Building during the period March 2016 
21 through June 2016'! l\nd whcn I say d1<l you play 
22 any role, 1 mean did you have an), JOb 

rc'-tpom,ibilitics of revic\\ ing those? 
2 \ \'e~. l think ne all can and ha,•c acce~~ 
3 10 rc\iewing the footagc. 1 don't have to rc,ie\\ 

4 il, but \\e arc cipectcd lo watch the , ideo live. 

10 

S And if \\e sec anylhing or if any rcsidenl has any 

6 questions or concerns about where a package ,ms or 

7 \\hcrc a vcndor nent or \\ho came inlo lhcir loft, 

8 ne can rewind the footage and sec. 

9 Q Okay. And so d1d you dunng that time 
1 O frame. \\ hcn you wcrc in the concierge -- at the 
1 1 concierge <lesk, hm\ many camera'> \\,erc you able to 

12 look at at the ~nmc 11me'! 
13 \ Ali of lhem are up on the scrccn at the 

14 samc time lh e. 
15 Q Did you ju"t have one screen and thcn ha, c 
16 roughly 39 lit1lc p,cces in the scn:cn'? 
17 A Wc huc.l t\\o scrccn~ und thcrc's - )-OU can 

18 split thcm up \'ariou,; \\&)S, but for the most part 

H 

looking at all of them at once. 
2 Q During the reriod March 2016 through July 
3 2016, did you evcr re"'ind any of the ,idco footagc 
4 an<l rcvicw any Or 11'? 

5 A Most likcly. 
<, Q Do you have a recollection of doing that 
7 c,cr? 

8 A cah. ot specitically a pecific 

1

9 example, but l do remember having to ask how to 
10 use the cameras becau e I had a ituation where 1 
11 had to look back at it, so I do remembcr during 
12 that tin1C period revic"' ing somc things. 
13 Q Do you recall what you looked back at in 

14 that time frame? 
15 A Yeah, it was someone's package, how many 
16 packages they picked up at a certain time. 
17 Q Okay. ls that the only time you con 
18 rccnll in the period March 2016 through July 2016 

19 thal you rcviewed video footagc, rcwound to review 
20 vidco footage at the Ea-.tcm Columbia Building'? 

21 A Yeah. The onl) one that kind of rings a 
22 bell that I rcmcmbcr I had to specifically dig 

1:,
1 inlo and \\rite an email about. )CS. 

_ Q Okay You ~tarted to talk a lillle bit 
3 about vis,tors commg 10 the building. l lo,, wcrc 

4 -.i~1ton. handled ut the Eastern Columbia Building 
5 tn the pcriod March 2016 through July 2016? 

6 MS. VASQUEZ: l'm gomg to objecl to that 
7 to the fonn of the question as to vague and 
8 amb,guous by mean -- "handled." 
9 Q What was the proccs~ when a , is1tor came 
10 lo the Eastern Columbia Buildmg du ring the pcrio<l 
1 1 March 2016 through July 2016? 
12 The proccss ,1as difTcrcnt per residcnt. 

32 

13 Most of the lime it \\aS a call lo the actual om1cr 

14 or the tenont of the rcsidcnt, and cnsure chut 
15 they \\erc c~pccling lhcm, and thcn ,~c oflcn \\alkcd 

16 10 the elc,alor and let thcm up. We also t)pc in 

17 thcir name and keep a dialogue of all the 1-isilors 

18 cach rcsidcnt had. 

19 )OU have - )OU can have 32 on one scrcen and more 19 Q So there woul<l be a record ofvisitor~ 
20 on the othcr. Il' up to ,thocver's prefcrcncc il 

21 is. Vou can also zoom inlo certain areas lhal arc 

22 high traffic and onl) look at certain areas versus 

20 that came 10 \ isit any re~ident? 
21 A \lost of the timc, ycs, ife,e11·onc did 
22 thcir job corrcctly, but I do know thcrc's a lot 
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33 

1 of us who didn't always type it in. We are 
2 supposed to, but we do call aU the time and 
3 verbally have the conversation, authorization to 
4 let the resident up. 
5 Q And how did you go about calling the 
6 residents in the rime frame March 2016 through 
7 July 2016? 

8 A We look up their name in the database 
9 based upon their unit, we use their phone number, 
1 0 we give them a caU, and let them know who's here 
11 to visit them. 
12 Q And then you would log in the person? 

13 A Correct 
14 Q And then if the person -- the resident you 
15 called said yes, let them up, what would you do 

16 next? 
17 A We walked the visitor to the elevator and 
18 we fob them up and we let them up to the specific 
19 floor. We don't go with them, we just press the 
20 buttons for them. 
21 Q Are there any oc cas ions where the 
22 residents would corne down to retrieve the visitor? 

1 A Yes. 

2 Q Roughly how much -- how many times would 

3 the resident corne down as opposed to just having 

4 you use the fob in that time frame, March 2016 

5 throughJulyof2016? 

6 A Less often. l11at doesn't happen very 

7 often. But it does happen. A lot of the people 

34 

8 who do corne down are the people who may not -- who 

9 may work there or be goi ng to a meeting wi th the 

10 specific person, not necessarily wanting to get 

11 fobed up. 

12 Q Was there any occasion that a resident 

13 couldjust reque ta fob, a special fob so that 

14 the visitor could routinely corne and go? 

t S A That -- that can be establ ished through 

16 Trinity, our supervisor, or the general manager, 

17 Brandon, but I didn't have any-- any handli ngs 

18 with that. However, there is the ability to check 

19 out a vendor fob, and each resident can corne down 

20 and say, hey, 1 have a friend extending their 

21 stay, can I borrow a vendor fob'? And they can 

22 leave some collateral and they're able to borrow a 

35 

1 fob. 
2 Q Do you have a recollcction of Amber Heard 

3 ever as king to borrow a vendor fob or get an 
4 additional fob during the period Marcl1 2016 
5 through July 2016? 

6 A I do. Yes, 1 do remember a case where she 
7 asked for an extra fob from her spare keys. 
8 Recause we do keep spare keys, and they had a lot 
9 of spare keys for each loft. 
10 Q l'm a little confused and so l'm going to 
11 try to ask this a Little bit -- is there a fob 
12 that cornes from a pare key? 

13 A So at the front desk we also house a lot 
14 of the residents' spare keys. So, for example, 
J 5 you lost your keys, we house spare keys. And 
16 because they owned various lofts, there was about 
17 a key for each one. And they can have a fob on 
18 those keys. So I remember her asking me is there 
19 a fob on one of the other spare keys. And at that 
20 moment I was able to look at aU her spare keys 
21 and say, here goes a fob, and she was able to take 
22 one of those fobs. 

36 

1 Q Do you recall approximately when that was? 

2 A I don't. 
3 Q Was it your understanding that Mr. Depp 
4 owned ail of the apartments at the penthouse 

5 level? 
6 MS. VASQVEZ: Objection as to -- vague as 
7 to time. His understanding when? 

R 
MIL 
p 

R 
MIL 
p 

8 Q l'll reask it. Back in the tinle frame of 
9 March 2016 when you began at Eastern Columbia 
10 Building through July of 2016, was it your 

F/A, SP, 
H, lf]ck of 

1 J understanding that Mr. Depp owned ail of the Pers. Ktiow., 
12 penthouse residence? lmprop1~r 
13 A I was told that, yes. Opinior 
14 Q Okay. And was there any one -- any other 
15 owner who owned as much of the property, as many 
16 residences as Mr. Depp during that time frame of 
17 March through July 2016? 
18 A l'm not exactly sure. ot ail on the same 

19 floor, 1 don't believe. 
20 Q So that was unusual? 

21 A Correct. 
22 Q And the penthousc was the top floor; 
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-~ l correct? I A I actually don't know. I Just remember 
.2 A Yès, 
3 Q Had you ever met Johnny Depp by the tÎlne 

2 tbat was the only time l'c;l seen him. lt may bave 
3 · been aft~r that time, it may have beén a little 

4 period ofMarch 20i6 through July 2016? 4 bit bef~re tlÎat, I don't know, th~t wàs just my 
5 A No. 5 total at the building with him interaction. 
6 Q Have.you evèr met Johnny Depp since then? 6 · Q And is it fair to say that you were a 

7 A When _ro.u say meet, do you mean like bave a 7 little excited at the concept. of seeing him? 

8 full conversation or? .. 8 MS. YASQUEZ: Objection; assumes.facts not 
9 Q Up through the period of Ju°Jy 2016, bad 
10 you ever seen Job.pny Depp at the·~steni Columbia 
11 Building? 

9 in evidence .. He didn't ~ay that 
10 Q Do you remernber the question, Mr. ijarrell? 
11 A YealL Was I éxcited? No. I -·.those 
12 _fypes of things don't excite me. 12 A I -1 do recaU a time whete l'm seen him 

13 ~teract with a diffcrent person, but I dQn't -
14 haven't, like, really inte_racted with him. 

· 13 Q Qkay. And what do you.mean by those type~ 
14.ofthings? 
15 A Seeing pe6ple living their regular daily 15 Q Who do you recall Johnny Depp intcracting . 

_16 with that you s~w in that time period? 16 lives .. I inean be wasn't .in a movie tJ1at l'd seen 

17 A I IJelieve i.t was Tri°'ty. It was when I 
18 was very, very new to tf1e btùlding; 1~ was like 
19 first starting and I remember it_ happening so 
20 qwckly. And I think ~at was him, and I asked 

. 17 ·bccausé it ~as a passing - and evcr, when aU this · 
18 came about it wasn't exciting, it was actually 

21 ber and she was .like, yeah, we have those types of 
22 people, and she. kind of sm9othed it over. It was 

38 

1 so .long ago, but I don't remember ifit was 

l9 very inc~nvenient for me, but that's just being 
20llonest 
21 Q Diçi you ever speak with Johnny Depp up 
22 through the time of July-of2016? 

1 A I did Iiot 
2 Trinity or maybe Alex. But it was a time where we 2· Q Have you ever spokeil with Johnny D~pp 
3 had double people ~t the desk, so it was either 3 s~ce· July 2016? 
4 when I first got started iµ training or it was a 4 A. No .. 
5 passover of shifts. 5 Q Were you awi:ire o'fwhat Johnny Depp's 
·6 Q And so Johnny Depp actually can)e to the 6 reputation was in the building as a resident? 
7 concierge desk and had an interaction with e~er 7 · A l'm sorry, what was the last -
8 Trinity or Alex·while you w~re-there,.is that what 8 MS. VASQUEZ: Objection. 
9 yoµ recall? 9 Q Wei.è you awar_e ofwhat Johnny Depp's 
10 A I remember it being an elevator · 10 rep~tation was witbin the building as a residént 
11 interaction, so be wa~ like QUt of the elevator 11 and owner?· 
12 and th~y ,vere llaying a conversaqon. And I just 12 MS. V ASQUEZ: Objection; vague and 
13 kind of looked over and I didn't really-think 
14 twice of it And that's how I remember it being. 
15 So ih~asn't him coming to the desk; it was mor-e 
16 of him p~ss.ing; stopped àt the elevator,. the doors 
17 were open, and interaction. There were other 
18 people in there - in.tbe·,eÎevator as well, 
19 bec~use it was kind of a lot•o.f going on. 
;20 Q Ail right. And your recollection is that 
21 was sometirne shortly ~r you started in March of 
22 2016? 

13 ambigu~us as to reputatiop. Calls for 
14 speculation. Not really sure what that question 
15 is. 
16 Q 'Do y01,1 remember the question, Mr. Harrell? 
17 A Yèah. I don't,~derstand the question. · 
18 His ·reputation in-the building? 
19 Q Did you ever ~peak with any of the other 
20 ernployees at the Eastern Columbia Bùilding or 
21 other residents or owners about Johnny D~pp? 
22 A I remember d~g that time I had just 
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' 1 started, and I remember the - my colleagues 
2 mentioning he lived there. That was kind of the 
3 rest of the conversation. Reputation, 1 don't 
4 know exactly what you mean b tbat. 

R, H 5 Q Do you recall which ofyour collcagucs 
6 mcntioned that Johnny Dcpp lived at the Fru.tem 
7 Columbia Building'? 

8 A Alex Romero as well as Trinit)• Esparia. 
9 Q Do you rccall the context in \\hich thcy 
10 menlloned that Jolmny Dcpp lived al the Eru.tcm 
l l Columbia Building? 

R 12 A They just said something along the lines 
13 of a VIP residcnt at the top of the penthouse, you 
14 may or may not see him These are the units be 
15 owns. This is his team I remember that being 

16 introduced as nell. 
17 Q So there was a point that you were 
18 introduced to Johnny Dcpp's team? 

19 A o. Through - through names. oit was 
20- as I first started thcre, they were able to 
21 show me in the database, thesc are the unHs he 
22 owns, thcse are the na mes of the people who are 

-12 

part his team, if)OU c,er interact n,ith thesc 
2 people, just knO\\ that the) \\Ork for and/or are a 
3 part of those loft . 
4 Q Oid Trinity or Alex Romero or anyone clse 
5 at the Eastern Columbia Building point out any 
6 other owners and their particular units and the 
7 tcam besides Johnny Depp? 
8 A Ye . If it n-as pertinent to - to the 
9 job,) es. For example, ne had a designer inside 
10 of the building and he lives there but he also 
t t does his business therc. o 1 nas introduccd to 
12 ail of the people in his cycle, and ir they were 
13 to ever corne, just kind of treat thcm like 
14 rcsidents but they don'l live therc. And then 

associatcs to his lofts. Treat thcm like 
2 residcnts. If you ever encounter them, shon lbcm 

3 ulmost respect. 

1
4 Q So utmost respect to the associates that 
5 \',,Cre a,sociated with Johnny Dcpp? 
6 A And/or any othcr business in - occup)ing 
7 an} of the lofts. 
8 Q Oka y, Do you have a recollection of who 
9 Lhose people were that werc idcntified as 
10 assocmted with Johnny Dcpp and those units? 
t t A a mes or do you \\anl, likc, positions? 
12 Q Either, 1 f you cou Id remember the names. 
13 that would be great, lfyou could rcmcmbcr the 
14 positions, that's good 100. 

15 A I remember mber's sister. Amher's 
16 sister's hushand, 1 remember. 1 think - 1 

17 beliC\ c I also remcmher Johnn) Depp's bodyguard 
18 ,,bo ,,orked tberc or his right-hand man or 
19 something like that. omeonc who wus ah,a)S with 
20 him. nd those are kind of the ones that 1 

21 remcmber. 
22 Q So Amber's sister, Ambds 'ilSler's 

-14 

husband. and Johnny Depp'<; bod)'guard, that's v. hat 
2 you can recall --

3 Those are the ones that kind of ring a 
4 bell. 
5 Q Okay. 1 didn't fmish the -- 1 - so you 
6 can rccall that identificd as part of Johnny 
7 Depp\ team included Amber's ,1!.ter. Ambcr's 
8 !'iister's husband. and Johnny Dcpp's bodyguard: is 
9 that corn.!ct'? 

10 A RighL 
11 MS, VASQUEZ: Misstates the testimony as 
12 to Johnny Depp's tcam. 1 belie"c it was 
13 associatcs or coUeagues, 
14 Q Wcre they ulso called tcam. part ofhis 

l S there nas a couple of othcr business offices that 15 tcam? 
16 the) did the same type ofthing too. 16 A Yeah, that's how it was presented tome 

17 Q Those were ail business related though: 17 with Ill} coUeagues. 
18 correct'! 18 Q Okay, Wus Amber -- Wllit Amber Heard cvcr 

19 A They call them colleagues, so colleagues 19 1dentilied as part ofthut tcam? 
20 of the resident. o whcn they introdueed me to - 20 A \'es. 
21 not introduce me, '"hen the) sho\\cd me the platfonn 21 Q And in \\hat contc,t do you rccaU that'? 
22 of Johnny's lofts, they \\ere like, these arc ail 22 A His ,,ife. 
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~ 1 Q What, if anything, did Trinity or Alex or 

2 anyone else at the Eastern Colwt1bia Building ay 

3 about Amber Heard? 

45 

4 MS. VASQUEZ: Objection; vague as to time. 

5 Q Du ring the time frame of Marc h 2016 

6 through July 2016? 

1 1 don't think they ever talked aboutit during 

2 that time. 

3 Q ls it safe to ay you kncw Johnny Depp, 

4 not personally, but in terms of the roles he had 

5 a an actor or whatever you read about him? 

6 MS. VASQUEZ: Objection; vague and 

7 A What was the question? 7 ambiguous. 

8 Q What, if anything, did Trinity Esparza or 8 MS. BREDEHOFT: 1'11 rephrase it. 

47 

9 Alex Romero or any of the Eastern Columbia 9 Q Have you ever seen any Johnny Depp movies? 

10 Building employees say about Amber Heard during 10 1 bave seen Johnn Oepp movies. 

11 the time period March 2016 to July 2016 -- through 11 Q How many? 

12 July 2016'? 12 A Maybe like two or three. 

13 1 think during that time omething wa IJ Q Do you remember which one they were? 

14 happening with, like, the law and -1 think 14 Edward cis orhands, Pirates of the 

15 during passings it was said tbatthey may be 15 Caribbean, and - yeah, tho e are the one that 

16 moving, they may still be there but they may not 16 corne to mind. 

17 still be there. othing in depth, they just - 1 17 Q What did you think of Johnny Depp as an 

18 just remember Trinity saying omething a long the 18 actor? 

l 9 line of there's a court situation that's going to 19 MS. VASQUEZ: Objection; relevance. lt's 

20 be happening, just be on your Ps and Qs whcn it 20 also vague. 

21 cornes to anything that people ay. And if 21 1 mean, l'm not an actor, 1 don't really 

22 anything lsicl says anything about Amber or 22 know if he wa good. 1 lhink a lot of people 

1 Johnny, please don't share anything, just kind :f l I thought those movies were powering to their li::s. 

2 smooth it over. That was the only thing that 1 2 l didn't realJy think aboutit. 

3 remember kind of being brought up during that 3 Q Did you like Johnny Depp as an actor? 

4 tinlC. 4 MS. VASQUEZ: Objection; relcvance. 

5 Q Do you recall approximately when that wa 5 Vague. 

6 brought up to you? 6 1 don't think - 1 n1Can, 1 didn't really 

7 A I don't. But it was brought up at variou 7 think too much of it. Aga in, 1 didn't sce a lot 

8 tinlC . 1 remcmber like almost cvery timc that 1 8 of rus body ofwork, l didn't follow him as an 

9 clocked in it was another thing about something 9 actor. When they told nlC he livcd at the 

10 they had going on and to make sure that I don't t O building, for example, it didn't really, like, 

t t let people into the building that are not 11 excite me at alJ. 

12 authorized. 1 don't remember that being a 12 Q Okay. Did you know -- did you cver hear 

13 ituatioo. 1 remember people a king que tions, 13 whether Johnny Depp had a temper or was known to 

14 and they were like don't- don't answer any of 14 be violent? 

15 the question . More rcsidents werc more 15 MS. VASQUEZ: Objection; as urnes facts not 

16 intercsted in the ituation, they wouJd ask us. 16 in evidence; vague and ambiguous; and compound. 

17 And I was told many time through Trinit)• and 17 1 - can you repeat the que tion? 

18 Alex, please don't say anything. 18 Q Were you aware of whether Johnny Depp had 

19 Q Did they -- did Trinity or Alex or anyone 19 a temper or wru, known to be "iolent? 

20 else ""ith the Ea lem Columbia Building tell you 20 MS. VASQUEZ: Objection; compound: vague 

21 what the specific law or the specific is ues were? 21 and ambiguous; and assumes fact not in evidence. 

22 o one really talked about that. o. 22 1 - 1 didn't know any of that. Again, 1 
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49 

didn't really talk to him. There's a lot of 
2 things in the media and things people would say. 
3 l dido't reaUy read ioto that or e,en create an 
4 opinion about that. Because I kne" 1 \\as going to 
S have to be witnesses to situations, and it wasn't 
6 reall) something I followed or am aware of. 
7 Q You saiJ you knc\\ you wcrc going 10 ha"c 
8 to be a \\Îtness. What do you mean by that'? 

51 

she was like, 1 belicve you're on camera talking 
2 to her, you ma) be subpoenaed in order to hclp out 
3 the case or, Uke, be brought into the case or 
4 something along that nature. 
5 Q And \\.hat uid Tnnil) say thm you sm" in L 
6 being on camera \',ith Amber that \\ould have lcad Lo 
7 you being a \\Îtncss? 
8 MS. VASQUEZ: Objection; hearsay. 

R, H, 

F/A, 
SP, 

k of 

9 A As thi startcd to - during that time 
1 O period, likc, tottards when e,·crything I guess went 
11 down, thcy told me I may have to go to court and 
12 be a witocss bccause l had interaction \\-ith Amber 
13 and they had it on camera, and J was kind of 

9 A I think it nas along the time line, it \\as 
1 O something to do with the time line. Jt was so 

Op nion 

14 stunned and l was shocked. And so I figured it 
1 S would probabl) be best if J didn't try to research 
16 thiogs I didn't kno,\ and/or create an opinion 
17 based upon things that I read versus just the 
18 interactions I had "ith those parties or the lack 
19 of interactions l'\e had. 
20 Q Who lold you you may ha-.e lo go to court? 

21 A I believe Trinit)' was the first person 
22 that told me, and then Alex kind of like - that 1 

50 

1 may ha, e - 1 may be a witness as nell. And thcn 

2 throughout the months, 1 remembcr Brandon telling 

3 me that the) ncrc going - Brandon Pattc~on. the 

4 general manager, telling me that they \titi 

5 subpoena me in ordcr to be a nitness in court of 

6 the situation. 

7 Q What did Trinity, Alex, and Brandon teU 
8 you that you had knowlcdge of that would lead to 
9 you being a witncs. ? 

10 MS. VASQUEZ: Objection: compound. 
11 MS. BllEDEHOFT: Weil. 1 cnn Lake -- 1'11 
12 take Lhem separate. 
13 Q What did Trinity say that you had 
14 knO\\ledge ofthat would lead to you beinga 
15 witness? 
16 A Thal there was allegation to\\ards Johnny 

17 from Amber. 

18 Q What else? 
19 A That's atl 1 kind of remembcr. 

20 Q Well, why -- why did Trinity thmk you had 
R, F/A, ' 1 d I d 21 any "now c ge rc atc to --
SP, H, 22 \ Recause the) saw me on camera ,tith her and 

11 long ago, but I remember it being a situation 
12 nhere something \\as said - something Amber had 
13 said, and I had seen her the nc,t day or beforc 
14 the day or after the day or very close in a lime 
t S frame, and she says you ma) ha\-e to be a witness; 
16 do you remembcr situations? And that's kind of 
17 the conversation. lt wasn't \ery long. lt ,tas 
l 8 very quick and a long rime ago. 
19 Q What situation d1d Tnml) ask you ifyou 
20 recaUed? 
21 A She asked me if I remember interacting 
22 \\ith her. Did 1 - did I ha\'C - shc first asked 

52 
t me, 1 rcmcmber, have ~ou e, er interacted ,~ith her 

2 and do you rcmember·? 

3 Q Do you rcmembcr what'.' 
4 A Do }OU remember, like, any of the 

5 interactions or, likc, do you remember, like, what 

6 happened? And it nasn't anything odd, so I do 

7 remember il. lt was somcthing nith d~ cleaning 

8 and picking up packages, il wa,;n't an) - likc, 

9 that "as the onl} interactions I had nith hcr. 

10 And then the) ncrc sa)ing, )Cah, thal ne could 

11 pull the footage and they ma~ necd that because it 

12 nas around that time nherc somcthing \\as being 

13 said. 

14 Q Was this Tnnity ,, ho \\as saying, wc can 
15 pull the fooiagc? 
16 A Thcsc arc urious com·cr.iations that I put 

17 together. 1 rcmember she asked me in one occa<iion 

18 did I e,•cr ha,c interaction nith hcr'? Aod I said 

19 ) eah. And shc's likc, do you remembcr ,that 

20 happcned? And I said yeah, it was something as 

121 simple as gctting a package and I walkcd o, cr. 

22 And she was like oh, okay. And then I remembcr 
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' 1 
2 
3 

53 

Brandon saying that they did see me on footage 

days after something had happened and it was a 
difTerent - completely difTerent scenario and it 

4 was just all bits and pieces that l'm putting 
5 together to share my remembrances of what had 

6 happened. 

H, R 7 
8 
9 

Q So what did Trinity say that you saw that 

might be able to help? 

1 believe -

1 
55 

1 Q And what do you mean by what is said or Vagu 
2 not done? Opini 
3 A I believe there was some allegations, and SP F/ 
4 maybe my testimony or the occurrence of me haviril 

5 a conversation with the person around the same 

6 time period would be able to either further the Pers. 
7 allegations or prove the allegations to not be 

8 correct is what I think she said. 
9 Q What allegation would you be able to Lack of 

lmp. 

, R, 
,H 

k of 

ers. 

10 MS. V ASQUEZ: Objection; calls for 1 O either further or prove not correct according to Know., 1 p. 

11 hearsay. Go ahead. 

12 1 believe it was somethiog along the lines 

13 of I interacted her - with Amber when something 

14 had been aUeged to happen. And there Uke - 1 
15 think she said there were rnaybe likc photos 

16 lingcring around and you had talked to her 

17 slightly after those photos went out or something 

18 like tha t? 
19 Q What did Trinity say about your 

20 interaction that would be relevant or helpful? 

21 MS. V ASQUEZ: Objection; calls for 

22 hearsay; it's vague and ambiguous; assumes facts 

1 not in evidence; and misstates testimony. 

2 A l'm sorry, what was the question? 
3 MS. BREDEI IOFT: Can you read it back, 

4 Paul. Thank you. 

5 (Requested portion read back.) 

6 MS. VASQVEZ: Same objections. 

7 
8 

A I don't really understand the question. 
Q Trinity was telling you that you were on 

54 

L R S camera, that you had an interaction with Amber, 
, ' ' F/A H 10 and that you may be able to -- and l'm using your 

' ' 11 word -- help, and that you may be a witness. What 
Lack of d"d h Il b · · · 1 12 1 c te you a out your interactions wit 1 

Pers. 13 Amber would be helpful or may cause you to be a 

Know., 14 witne s? 

lmprope 15 MS. V ASQVEZ: Objection; misstatcs the 

Opinion 16 testimony; assumes facts not in evidence; catis 

17 for hearsay. 

18 A 1 - 1 don't necessarily recaU exactly 
19 what she saicl, but I remember her kind of telling 

20 me that I may be asked questions that can help 
21 further - further investigation towards what was 
22 said or what was not done. 

11 Trinity? Opinion, SP, 

12 A l believe it was like physical abuse. H, F/A 
13 Q And what did Trinity say that you would 

14 see that would be relevant to whcther there was 

15 physical abuse or not? 

16 MS. VASQUEZ: Objection calls for 

17 speculation; as urnes facts not in evidence; calls 

18 for hearsay; it's vague and ambiguous. 

19 A Whcn - l'm so sorry, when these 
20 objections happen, do I have to answer'? 

21 Q Yes. 

22 MS. VASQUEZ: Yes. 

A Oh. 
2 MS. VASQVEZ: l'mjust pre erving the 

3 record, Mr. Harre(~ 1 apologize. 

4 A Okay. l'm sorry what was the question? 
5 Read it back. 
6 MS. BREDEHOFT: Paul, can you read it 

7 back. Thank you. 

8 (Requested portion rcad back.) 

9 MS. V ASQVEZ: Same objection. 

10 A l don't necessarily remember Trinity 

56 

11 having a conversation with me that wiU lead to my 
12 testimony being helpful to the case. What I do 

13 remember is her saying something along the lines 
14 of perhaps your - your testimony can help if - L 
lS prove allegations or prove them correct or false. P 
16 lt wasn't a long conversation, aga in. lt was K 
17 something very quickly said lt wasn't biased 1 

R, H, 

SP, 

F/A, 

18 lt was just be honcst if you'rc subpocnaed and 
19 that's that. 

0 inion 

20 Q Did Trinity tell you who would be 

21 subpoenaing you? 

22 A She did not. 
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1 Q ow, when you said earlier that we ha\ e 

2 pulled the footagc, wa that Trinity who said she 

3 had pulled the footage? 

4 MS. YASQUEZ: Objection; vague and 

5 ambiguous. l'm unclear what you're asking him. 

6 A I believe it was Brandon \\ho said that, 

57 

7 who was the general manager. He was the one who 

8 kind of has - had pulled ail the footage. And 

9 that's kind of when I had to remember the 

10 interactions. 

11 Q What did Brandon tell you about why he was 

12 pulling footage and what foolage he was pulling? 

13 MS. VASQUEZ: Objection; compound; and 

14 requests hearsay. 

15 A I don't remember Brandon having a long 

16 conversation with it. 1 just remembcr him saying 

17 that he was going to be subpoenaed as well and had 

18 to get together footage. And I remembcr telling 

19 Trinity before that I had an interaction with her 

20 and I remember him just kind of quickJy saying he 

21 got subpoenaed, hc will be pulling those - that 

22 camera footage of the interaction that I had with 

58 

1 ail the people that I mentioned. 
2 Q Did you have an understanding that Brandon 

3 was reviewing the footage and pulling footage? 

4 MS. V ASQUEZ: Objection; assumes facts not 

5 in evidence; calJs for peculation. 

6 A l'm sure if he had to pull footage he was 
7 able to. I wasn't sure how that was going to 
8 work. ln fact, 1 didn't really know that the 
9 footage was pulled untiJ I got subpoenaed and 1 
1 O had to do this be fore and they played clips of me. 
11 Q 1 want to just understand what your answer 

12just meant there. When did you first ce any of 

13 the footage relating to any interaction you had 

14 with Amber lleard? 

15 MS. YASQUEZ: Objection; vague as to "ù1c 

16 footage." 

17 1 saw footage when I got subpoenaed before 
18 and - and I had to be a witness and they pulled 

19 footage of me interacting with her. 
20 Q 1s that the first tinlc you ever revicwed 

21 any of the video that involved your interactions 

22 with Amber Heard? 

t A ot necessarily. l - I - that was the 
2 time I guess I played it back. But 1 - l'm sure 
3 I probably rewind a couple of times before, 

59 

4 perhaps to check out the packages and see what 1 
5 was able to check out What that looks like is 
6 sometimes we'II go to the package room and we'II 
7 just kind of grab things, make it a smooth 
8 interaction and then we check it out on the back 
9 half and I would revicw the footage to make sure l 
10 got the right packages from the shelf and 
1 t everything was aligned that way. So l'm pretty 
12 sure l've reviewed the footage of her and I by 
13 myself to make sure I checked out the process 
14 correctly. 
15 Q Okay. Let me just takc lhose one step at 

16 a time. So do you recalJ when you were first 

17 subpoenaed to give a deposition? 

18 A I don't remember that 
19 Q Was that the first -- was the deposition 

20 where you were subpoenaed, is that the first time 

21 you can recall someone playing footage of your 

22 interactions with Amber Heard? 

60 

l A I believe it was the second time. So the 
2 first time I don't tl1ink there was any footage 
3 played. l tl1ink it was the second time where they 
4 actualJy asked me if r recognized people on the 
5 footage, and it was me and otber people that I 
6 don't remember the names of. 
7 Q AJ1 right. Let's go witb the first tinle. 

8 When is the first time that you recall being shown 

9 any footage ofyou interacting with Amber Heard? 

1 O A The first time that I actually was showed 
11 footage of me interacting was the second time that 
12 1 got subpoenaed, whkh was I think the following 
13 year. 1 don't remember the month. 
14 Q So 2017? 

15 A Possibly. 
16 Q What was the nature of the lawsuit in 

17 which you were subpoenaed and shown footage in the 

18 following year? 

19 A I don't understand the question. 
20 Q l'm going to go back and l'm going to ee 

21 if I can try to understand this. So ù1e first 

22 tinle that -- and please correct me if l'm getting 
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•· 61 63 

t- l this wrong -- the very first time tbat you were 1 A - that I bad to talle about t~s. 
2 shown footage ofyour interaction with Amber 2 Q Do you remeÎnber a Bloom Hergott? 
3 Hear~, you believe was the second time you were 3 A That's a very fanùliar name with some of 
4 subpoenaed; is that correct? 4 these documents as well. 
5 A Yes. 5 Q Ali right. Do you recàll whether you had 

6 Q And that was roughly a year !atçr, 6 to give a deposition in that case? 
7 sometime in 2017? 7 A I believe I di(l. One of them was a 
8 A Possibly, yes. 8 written one and I just - instead of being 
9 Q. Okay._ So do you -- did you give a . 9 face-to-face, I wrote it out l'm not sure if it 
10 deposition? 10 was that one or - a gain, it!s happened so many 
U A I believe so, yes. 11 times I kind of just slam them together. One was 
12 Q Do you recall who the lawyers were?. 12 in writing, one was in person, another one got 
13 A I dori't. 13 rescheduled a lot of times and I ended up 
14 Q Do you recall what the lawsuit was about? 14 forfeiting i~ and this is I guess the fourth one. 
15 A Honestly, I don't. I feel like this is · 15 Q Okay. And you remember the name Mandel as 

16 ail the same. I couldn't tell you today wha~ the 16 one of the suits, that it was involved in opè of 
17lawsuit is abou~ I just know that I have to be 17 the suits? 
18 here and itis inconvenient for me. And I know 18 A That sounds like a very fanùliar name. I 
19 that every time that this had happened lfeel like J9 think so. 
20 it's every single year, and it rnay not b_e that way 20 Q And do you recall Bloom Herg~tt, another 
21 but it feels like that and I feel like it's the 21 one - being another one? 
22 same exact thing, same exact answers, same exact 22 A I do remember that one. 

62 
1 scenarios. It just gets harder aud barder to 

2 recall as time progresses, aùd I live a completely 

3 diffcrent life. 

4 Q So thi$ _2017 tirne that you were shown the 
5 footage for the frrst tirne of your interactions 
6 with Amber, do you have a recollection of their 
7 being a court reporter there and lawyers asking 

8 you questions? 
9 A Every time tbat I was - yes, I do 
10 remember lawyers asking me questions .and playing 

11 footage and being in a - in a building. 

12 Q Do you know whether the lawsuit involved 

1 Q You do remember that one? 
2 A Yes. 

3 Q Okay. And you think that you testified in 
4 one of those cases and provided writte_n testimony 
5 in the other; is that correct? 
6 A I believe so, yes. 

7 Q And it related to your interactions with 
8 . Amber Heard; is that correct? . 

9 A Yes. 

10 Q Did it relate to anything else? 
11 A Jnteraétions with other people surroùnding 

12 her in one ofthem, yes. So~e of the footage tbey 

64 

· 13 Johnny Depp's former manager, Mandel, does that 
14 ring a bell? 

13 showed me they asked me, I remember someone asking 

14 me ifl can identify someoïte wbo was in an 

15 A Mandel, is that - is that a last name or 

16 a first name? 

17 Q Last--

18 A I remcmber that on one of the papers. I 
19 remember that on one of the papers, but l'm not 

20 exactly sure if that's the fli-st time, the second 

21 time ~- · 

22 Q Okay. 

15 elevator visiting ber, and they had an interaction 

16 in the elevator and they asked me ifl ran into 

17 that residcnt or ifrd ever seen - not rcsidcQt, 

18 ifl ran into that guest or ifl can identi_fy the 

19 guest. 

20 Q Were you able to? 

21 A No. 

22 Q Okay. 
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65 

l A But they told me who it was and I fclt 
2 kind of silJy. But aga in, that just shows l'm not 
3 really familiar with this whole entertainment 
4 industry. 
5 Q Okay. Let me -- let me back up. Now, 
6 you've said that you were pretty sure that at some 

7 point shortly after the interaction with Amber 
8 Heard that you double-checked the footage for the 
9 package room to make sure you gave her the right 
10 package; is that correct? 
11 MS. VASQUEZ: Objection --

12 Ycah. 
13 MS. V ASQUEZ: -- objection misstates the 
14 testimony. Assumes facts not in evidence. 
15 Q l'm sorry, did I misstates that, 
16 Mr. Harrell? 1 thought you said yes? 

17 A Yes, 1 may have done that. Often when we 
18 release packages it's a smooth interaction, you 
19 don't stop at the computer. Sometimes you do stop 
20 at the computer, but I remember with that specific 
21 resident it doesn't - it probably wasn't a 

22 situation where I stopped and 1, Uke, did it 

67 
1 time. 
2 Q Okay. Have you looked at it on your own 
3 or with anybody else --

4 A o. 
5 Q -- and l'm talking about the footage of 
6 your interaction with Amber? 
7 A o. 
8 Q Okay. So from the date you had the 
9 interaction with Amber Heard in May of 2016 
1 O through sometirne the next year, you never watched 
11 that video of your interaction with Amber; is that 

12 correct? 

13 A o. 
14 Q 1 asked that bad ly. 1 said is that 
15 correct and you said no, so am I wrong or is that 
16 accurate? 

17 A I have not watched the video of Amber and 
18 I interacting. 
19 Q Thank you. Now, when is the first time 
20 that anyone asked you about your interaction with 
21 Amber Heard on that occasion in May 2016 as 

22 reflected on the video footage? 
---66-,---+-------------------6-,-8--

1 right away, 1 was able to talk to her and then 1 
2 gave her a package, and l had to review the 
3 footage in order to check off the right package. 
4 Q Okay. So you may have, but do you have a 
5 specific recall as you sit here today that you 
6 actually double-checked the package room to see 
7 that you gave Amber Heard the correct package on 
8 that occasion? 

9 A o. 
10 Q So l'm going to try to do the best r can 
11 with getting your recollcction of the times you 
12 have seen the footage, okay? So if l'm 
13 understanding yourte timony, and I want you to 
14 correct me if 1 misundcrstand, the ftrst Lime you 
15 werc shown the footage ofyour interaction with 
16 Amber l leard was roughly a year after the actual 
17 interaction; is that correct? 

18 A Yes. 
19 Q Okay. And when was the second tirne you 
20 were shown the footage of your interaction with 
21 Amber Heard? 
22 A I don't think l've been shown it a second 

1 MS. VASQVEZ: Objection. Asked and 
2 answered. 
3 Q Do you understand my question? 

4 A I don't remember your question. 
5 Q When is the first tirne you can recall that 
6 anyone asked you your recollection of your 
7 interaction with Amber Heard on that May 2016 date 
8 that was captured on the video? 

9 A The first time I was asked about the video 
JO was the first time I got subpoenaed, and that was 
11 later oo io that year or the next year. 
12 Q And between the lime ofyour having the 
13 interaction with Amber Heard -- and I think it was 
14 May 22. 2016 -- and the time you werc first 
15 subpoenaed, did anyonc ask you what your 
16 recollection was of your interaction with Amber 
17 Heard? 
18 A No one asked me specificaUy what the 

19 recoUections were. 1 remember Trinity mentioning 
20- she didn't ask me like - if I remember it, l 
21 remember her talking about the situation that they 
22 - you know, that I did have with her that I told 
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69 

1 her that I did have interaction with her, but he 
2 didn't ask me what it was. She never even asked 
3 me rurther details. The only time that l've 
4 actually had to discuss it was with lawyers being 
5 on camera. 
6 Q Okay. And the first lime that you cver 
7 discusscd what you actually saw and what your 
8 inLcractions were with Amber Heard is in a 

9 deposition being asked by lawyers at1cr you were 

10 first ubpoenaed; is that accurate? 

11 MS. V ASQUEZ: A ked and answercd. 

12 es. 
13 Q Okay. And aftcr -- have you evcr talked 

14 to any lawyer or representative of Mr. Depp about 

15 what you ob erved during your interaction with 
16 Amber I lcard other than what has been recorded in a 

17 deposition or written interrogatory-- written 

18 dcposition or written intcrrogatoric ? 

19 1 have not. 
20 MS. BREDEHOFT: l'm going to ask you, 

21 Alex, if you can bring up what is flarrcll 2. 

22 Q And, Mr. Harrell just to exp Iain this to 

1 you, we have premarked exhibits that wc may use 
2 during this dcpo ition, and wc have a tcchnician, 

3 Alex, who is going to then pull those and bring it 

4 up so that you can see it and we can ail see it at 
5 the same time. Okay? 

6 And l'm not ure how to do thi gallery, 
7 Alex, but I don't have the witne s on my creen, 

8 Mr. l larrelJ. I have some other people, but l'd 

9 likc to have the witness on my screen. I low do 1 

70 

1 O do that? Do I takc control from you and change my 

11 gallcry? 
12 PLANET DEPOS TECHNIClAN: This is Alex, 
13 the tcch speaking, the option is to pin. Vou 
14 should have a - ifyou bring your mou c cursor 
15 ovcr the videos, there should be a little arrow 

16 button at ù1e bonom which can bring you to 
17 Mr. llarrcll' video. 
18 MS. BREDEHOFT: Do I have -- do I have 

19 control to do that? Do you need to give me 

20 control to do that? 

1 
71 

1 MS. BREDEHOFT: 1 sce a few ofus. 

2 PLANET DEPOS TECH ICIAN: Okay. lfyou 

3 bring your -- if you bring your mou e over tho e 

4 videos --
5 MS. BREDEHOFT: My mouse i locked out. 
6 think it's, Alex, because you've got contrai. 

7 PLANET DEPO TECHNICIAN: Okay. 1'11 back 
8 out of this. The way to do il, if you have 

9 Mr. Harrell's video right now, you should have in 

10 the upper right-hand corner of his vidco there 
11 should be a Little button with three dots. 1 f you 
12 click iliat you' U gel a drop down menu, and 

13 there's the option to pin his video. Are you 
14 seeing that? 
15 MS. BREDEHOFT: For orne reason my mou e 
16 is not -- it's like it's lockcd out. 1 it 

17 possible -- is it possible that l'm still locked 

18 out, Alex? 
19 PLANET DEPOS TECHNICIAN: Do you have 

20 another monitor up? Anothcr -- like an 
21 alternative screen? 

22 MS. BREDEI IOFT: 1 do, but it's the same 

mouse. Sorry, l'm not trying to make this 

2 difficult, but I would Iikc to at least have the 

3 witness. 

72 

4 PLANET DEPOS TECH ICIAN: Yeah, iliat's 

5 very reasonable, of course. 1 don't have an 
6 immediate explanation for why your mouse is gone, 

7 unfortunately. 1s il omething that you can 
8 unplug and replug? 

9 MS. BREDEHOFT: Let me see if I can turn 
1 O il off and turn it back on. Hold on. Okay. What 

1 1 do I do for pinning? l'm working. 

12 PLANET DEPOS TECIINICIAN: Wonderful. If 
13 you bring your cursor ovcr Mr. Harrell's video. 

14 MS. BREDEIIOFT: Got it. 

15 

16 

17 

PLANET DEPO TECH ICIA : Got it? 

MS. BREDEHOFT: Ycp, we're good. 
PL ET DEPO TEClfNIClAN: Wonderful. Ail 

18 right. 

19 MS. BREDEHOFT: 1 want to be able 10 look 
20 at him and him look at me. Okay. Great. ow go 

21 PLANET DEPOS TECHNICIA Do you ee ù1e 21 ahead and bring up that cxhibit. 

22 videos of the participants? 22 PLANET DEPOS TECI I ICIAN: Certainly. 
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73 

1 Q o. Mr. l larrell l'm going to ask you to 

2 takc a look at what I ju t labeled I larrcll 

3 Deposition Exhibit 2. And this is a subpocna. 

4 And if I can take controL Alex, and scroll down. 

5 Okay. Thcrc we go. ot able to croll down. Let 

6 me do this. There we go, l'IJ do it that way. 

7 Okay. 

8 Do you recognizc this subpocna? lt says 

9 Cornelius l-larrclL and it says July 19. 2016. for 

10 your persona! appcarance. Do you sec that'? 

11 A Yes. 
12 Q Okay. Docs that help refresh your 

13 recollection ofwhen you received the subpoena. 

14 the first subpoena? 

15 A When you says recollection, do you mean 

16 the time pcriod? 

17 Q Yes. 

75 

whcn I did gct back therc I got - thcy \\Crc like, 

2 wc necd to gct you these documents, so I went back 

3 therc to pickup these document and \\Ork a shift 

4 on a unday. 

5 Q Do you remcmber how much lime you look 

6 orr? 

7 A Every year that job at I take probably 

8 four or live months off. Clearly it wasn't that 

9 many months off in this bcing that it was May and 

10 this is July, but probably a couple of weeks, 

11 maybe three, four weeks. 

12 Q Ali right. So would you ay omelime mid 

13 lo late June is when you first picked up a 
14 subpoena? 

15 A Possibly, but I do remember one coming on 

16 my birthday, so this could totally be the one that 

17 came to my house on my birthday because my 

18 ot necessarily. lt does ay the date 

19 there, but I remember being served and the dates 

20 changing varies âmes and/or it being kind of 

18 birthday is June 25th, and someonc scrved me on my 

19 birthday at my ho use. This could be very well 

20 that. 

21 farther out. 1 remember getting a subpoena - 21 Q Okay. So your -· is il fair to say your 

22 like served, and then the date being so far out 22 best recollection is the lin,t ti.mc you wcre 
74 76 

for one of the m. So that could be very well thi ubpoenaed to pro\ ide testimony rclating to your 

2 time or like way before, ifthat makes sense. 2 interaction wiù1 Amber lleard on May 22nd was on 

3 Q Do you remember how much time elap cd 3 your bi.rthday. June 25. 2016? 

L, F/A, 
R SP, 

4 between when you had the interaction with Amber 4 MS. VASQUEZ: Objection·· Lack of ers. 

5 Heard on May 21 -- 22. 2016, and when you firsl 5 Yeah, that could be - Know., mp. 
6 were subpoenaed? 6 MS. VASQUEZ: -- objection; assumes facts O . . 
7 lt say J uJy 28th, 2016. And if you a 7 not i.n evidence. pr ,on 

8 it happcned, then it happcned pretty quickJy, but 8 Q Go ahead. 

9 1 don't remember. 1 do rcmember papcrs bcing lcft 9 A That could be the case. 

10 at the front desk because thcy didn't know where 1 10 Q ls that your best rccollection, though. 

11 lived, and a gain, 1 only worked there unday , o 11 l'm just trying to gct your be l'! 

12 it could've bcen itting therc for a while with my 12 A I think so. lt's been so many years and l 

13 name on it and then I pick it up. 13 fcel like every ycar, again, the first time l'm 

14 Q So when do you recall first pick.ing up a 14 not exactJy sure - bccause non that I think about 

15 ubpoena? 15 it, 1 had to show up to two different places, 

16 The first time, it was the next time that 16 there were two different ones, and then r had to 

17 1 tarted to work there becau e when ail of this 17 write one in. so there's been - this is the 

18 happcned, 1 kind of didn't want to work there 18 fourth one, now that l'm thinking about it o 

19 anymore because I felt like I didn't want to be 19 l'm not exactly sure if this was the fourth time 

20 involvcd in thing like that, it just wasn't 20- the first, second, or third time, but I do 

21 appropria te for me, so l do remember taking some 21 remember one coming to my house and I do one 

22 time off, like a lot of time off, and I remember 22 coming to my job, and I remember writing one in. 
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1 r,And l remember picking one up from the desk. ~~!I I A Yes. 
2 }been a lot oftimes, but I can't give_1ou a clearf 2 Q And I'm trying to ascertain when the first 
3 ~nswer because I don't rememb~ . 3. time you were subpoenaed is. Now, in looking at 
4 Q Qkay. So do you have a recollection of ' 4 this document, which says that you were·served on 
5 being-- this is the action that's actually -- 5 the 20th of July of 2016, do you believe this is 
6 this is the action that's -- hold on, let me jump 6 · the first tim.e that you were subpoenaed· to discuss 
7 this to the top. I'm not doing a great job witb · 7 your interaction with Ambèr Heard on 
8 this one for some reason. This is. actually the 8 May 22nd, 2016? 
9 Amber Laura Heard versus John Christopher Depp II, . 9 MS. VASQUEZ: Objection; asswnes facts not 
10 do you see that there? 10 in evidence; misstates the record. 
11 A Yes. 11 A That is the first time that Iremember 
12 Q Okay. And it's ordering you to appear on 
13 the deposition of July 28, 2016, do you see that? 
14 A Yes. 
15 Q Okay. And this -- the date on this is 

16 July 19, and there's a service, proofof service 
17 that says it was served on you on July 20. And if 
18 I'm understanding you, you recall actually being 
19 served once before that, is that correct? 
20 A No, I thinl<, it was after that one. So 
21 that's July 20t'1, aU this bappened in May. This 
22- does it say where they dropped it off, where 

1 they served me at in this one? 
2 Q The address that they have for you is --
3 let me see ifl can do the actual bighligbting. 
4 It shows you rigbt here. 
5 A So that was the one left at the front 
·6 desk, becanse that's the front desk address. 
7 Q Okay. So based on reviewing this, is your 
8 best recollection 'the first time that you were 
9 subpoenaed was July 20th, 2016, to -- and just so 
10 we're clear, first subpoenaed to discuss your 
11 interaction with Ms. Heard on May 22, 2016? 
12 MS. VASQUEZ: Objection; assumes facts not 
13 in evidence. 
14 A You said it was - I totally-
15 Q Let me take you through it. l'm not 
16 trying to confuse yoµ, believe !'Ile. So l'd like to 
17 take -- let me walk you tbrougb sp we can both be 
18 on the same page. I belic;we that you indicated 
19 that the very first ti.rne that you reviewed the 
20 videotape ofyour interaction with Amber Heard on 
21 May 22, 2016, was after you were subpoenaed; is 
22 that correct? 

12 subpoenaed - being subpoenaed in order to tall< 
13 about the conversation that I had with Amber. I 
14.don't think that is the time where they had me 

. 15 review the footage~ And tbey bad footage tbat I 
16 came to, but that one is the one l;lt Century City, 

. 17 and I remember that one. And that one was just 
18 vocal, it was aU me sitting there talking and 
19 recollecting speci.fic s!tuations. 
20 Q Okay. 
21 A I don't think any video footage I remember 
22 - I don't remember any video footage being there 

80 

1 that I had to review. I think it was somewhere 
2 downtown tbat I did that. 
3 Q Ali right. And was that later than 
4 July 28, 2016; that you bad a deposition wbere 
5 they reviewed the footage? 
6 A Yes. 
7 Q Okay. So when you received this subpoena 
8 tbat's Harrell Deposition Exhibit 2, did you 
9 review the video footage of your interaction with 
10 Amber Heard on May 22, 2016? 
11 A I didn't 
12 Q So between May 22, 2016, and 
13 July 28, 2016, do you recall ever reviewing the 
14 video footage ofyour interaction between you and 
15 Amber H~ard on May 22, 2016? 
16 À Per:sonally, I never reviewed the footage 
17 if it wasn't for the purpose of just verifying a 
18 package. So when I got subpoenaed.I did not 
19 review.the footage to be prepared for the 
20 conversation. 
21 Q Okay. So when you provided your 
22 deposition on July 28, 2016, you had not reviewed 
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1 the video footage of your interaction with Amber 
2 Heard on May 22nd, 2016; is that correct? 
3 ln prcparation for the dcpo ition, 1 did 

4 not rcview the footage. 1 could've reviened the 

5 footage when verifying the package, but it had 

6 nothing to do with this. But when I was servcd 

7 with titi , 1 had no time to rcview the footage -

8 Q Prior to --
9 A I didn't work there. 

10 Q l'm sorry. Okay. l'm sorry, what did you 
11 ay al the end there? 1 mis ed that. 
12 A I don't work there. I don't work al the 

13 Eastern Columbia dcsk frcquently enough to go and 

14 look at footage after. And, in fact, I rcmember 

15 taking time off and I remember being served and it 

16 was just a lot for me. nd 1 - when Trinit) - 1 

17 remember Trinity telling me there was a very 

18 important package, 1 picked up the package, it was 

19 thi , but I didn't have timc to review it because 

20 I didn't work there. 

21 Q Okay. And between the tirne of your 
22 interaction ~ ith Amber Heard on May 22nd, 2016, 

82 

83 

l A Correct. 
2 Q Oka y. And aga in, just so we're clear, l'm 
3 talking about your interaction with Amber Hcard on 
4 May 22, 2016. Did you understand that to be my 
5 que lion? 
6 A Yes. 
7 Q Oka y. Thank you. Okay. So --
8 THE VlDEOGRAPHER: 1s il a good tirne to 
9 change the tape? 
10 MS. BREDEHOFT: Ab olutely. lfyou want 
11 to take a break, we absolutely can. 
12 THE VlDEOGRAPHER: Okay. 
13 MS. BREDEHOFT: You want to -- it's 6:05 
14-- well, 3:05 your tirne. Do you want-- would a 
15 ten-rninute break work for everyone or would you 
16like more? 
17 MS. VASQUEZ: r'm fine with ten minutes, 
18 but I de fer to the wi tness. 
19 MS. BREDEHOFT: And the court reporter, of 
20cour e. 
21 THE VlDEOGRAPHER: Ali right. Soit is 
22 6:05 p.m We go off the record. 

----------• 84 

1 and this deposition being held on July 28, 2016, 1 (Off the record from 6:05 p.m. to 6:16 
p.m.) 2 did anyone ask you any questions about your 2 

3 interaction with Amber Heard that was recorded on 3 Tf--Œ VIDEOGRAPI IER: Il is the beginning of 

4 video footage on May 22nd, 2016? 
5 MS. VASQUEZ: Objection; asked and 
6 an wered several limes. 
7 
8 

l lost the question. What wa it? 
Q Between May 22, 2016, when you had the 

9 interaction with Amber Heard that was recorded on 
1 Othe video footagc, and July 28, 2016, the date of 
11 the deposition in this case, that's reflectcd on 
12 Deposition Exhibit 2, did anyone ask you any 
13 questions about your interaction with Amber Heard 
14 on May 22nd, 2016, that was recorded on video 
15 footage? 
16 o. 
17 MS. VASQUEZ: Objectio~ a ked and 
18 answered. 
19 Q Okay. o the very first time anyone asked 
20 you, no matter \\ ho, Trinity, Brandon, Alex_ 
21 lawyers, anyonc, wa on July 28, 2016; is that 
22 correct'? 

4 media number tv,o of the te timony of Cornelius 
5 Harrell. li is 6:16 p.m. We are back on the 
6 record. 
7 BY MS. BREDEHOFT: 
8 Q Mr. HarrclL do you know \vhcthcr Mr. Dcpp 
9 has ever been physically violent with Amber lleard? 
10 MS. VASQUEZ: Objection; a sume facts not 
11 in evidence. 

12 A I don't personally know of him having 
13 violence to\\ards Amber. l've never seen them 
14 together. 
15 Q Okay. So you don't know whether he has or 
16 has not been physically violent to Amber Heard; is 
17 that correct? 

18 A Correct. 
19 MS. V ASQUEZ: Objection; askcd and 
20 answered. 
21 Q Thank you. We've been talking quite a bit 
22 about this interaction. This May 22, 2016, 
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1 interaction with Amber Heard that was captured on 

2 the video, was that the first tin1e you ever met 

3 Amber Heard? 

4 A l don't thjnk so. 
5 Q When is the first time you can recall 

6 meeting Amber Heard? 

7 A l'm not exactly sure. 1 can't recall, but 

1 that you had interaction with Amber Heard where 

2 

3 
she was picking up dry cleaning or a package? 

A Like three times. 
4 Q Okay. And you think there was at least 

5 one time before the May 22, 2016, interaction that 

6 was captured on video? 

7 A Possibly. 

87 

8 I don't remember that being the first time l've 8 Q When is the lirst lime that you became 
~-~,:::-

9 ever seen her, because it's a residential building 
10 and l'm not exactly sure if that was the first 
11 time l've seen her. 
12 Q So how would you describe your 

13 interactions with Amber Heard -- well, let me ask 

14 you this, how many limes do you bclievc you had 

15 interactions with Amber I leard? 

16 A Less than five times, maybe -
17 Q And how would you dcscribe -- l'm sorry. 

18 A Maybe more. 1 mean, all ofthem have been 
19 very pleasant. he's very nke, very kind. 
20 Q Thank you. That's what I was going to 

21 ask. Now, would you typically see Amber Heard 

22 when she was leaving ù1e building to go some place 

86 
1 or retuming from being some place? 

2 A l don't understand the question. 
3 Q Well, we talked earlier about if people 

4 are parked in the garage and they use their fobs, 

5 they go up and down and you can see them on the 

6 elevator, you know, on the cameras, but you don't 

7 see them, you don't have an interaction with them. 

8 When you had interaction with Amber 1-leard, were 

9 those typically when she was going through the 

10 lobby or passed the concierge de k on her way out 

11 or coming back in from being out someplace? 

12 MS. VASQUEZ: Objection; calls for 

13 speculalion. 

14 1 mean, the interactions that l've had 
t 5 with her was she needed things from me, so it 
16 wasn't 1.ike in passing too rnany times. l've seen 
17 her in passing, but the rnajority of the times 
18 where I had interactions was she needed dry 

19 cleaning or she had somcthing to corne and dry 
20 clean or she wanted to pick up a package or 
21 something of that nature. 
22 Q AU right. How many tirnes would you say 

9 aware that Amber l leard was alleging that Johnny 

10 Depp cngaged in domestic violence against ber'? 

11 A After the May 22nd, after the time 1 
12 interacted with her. l had no idea. l would say 
13 probably early June. 
14 Q Just so we're clear, so when you saw Amber 

15 lleard on May 22, 2016, you had no idea at that 

16 point that Amber Heard was alleging that Johnny 

17 Depp had engagcd in acts of domestic violence 

18 against him; is that correct? 

19 A Correct. 
20 Q Have you ever been shown any vidco clips 

21 or pictures from May 21 st, 2016? 

22 Pictures? 
88 

1 MS. VASQUEZ: Objectio~ vague -- vague 

2 and ambiguous. What do you mean by pictures? Of 

3 whom? What? 

4 Q l'm going lo ask you to take a look at --

5 MS. BREDEHOFT: Alex, ifyou can bring up 

6 Harrcll Exhibit 5, please. 

7 While we're doing that, just so we have a 

8 record here, l'm going to move the admission of 

9 Harrell Exhibit 2. 

JO Q Mr. Harrell. l'mgoingto how youwhat 
--= 

11 ha been marked as Harre!! Deposition Exhibit 5. 

12 Do you recognize the person in this picture? 

13 A Yes. 
14 Q And do you see the date on here? 

15 MS. BREDEHOFT: Alex, l'm going to ask to 

J6take control, ifl may. 

17 Q l'm going to ask you to take a look al the 

18 date and lime on that May 21 st.2016, al 9:24 p.m. 

19 Have you ever seen thjs picture bcfore? 

20 A I have not. 
21 Q Did anyonc in the course of the 

22 deposilions or in questiorùng you about the 
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89 

interactions with Amber Heard cver show you this? 

A o. 
If I didn't say it, l'm moving for the 

2 admission of Harrell Ex.hibit 7. 

3 Q Okay. ow, let me just -· bcforc we start 

91 

4 
5 
6 

MS. BREDEHOFT: 1'11 move for the 
admission ofHarrell Ex.hibit 5. 

Alex., could you please take me to Harrell 
Ex.hibit 6. 

4 the playing ofthis, Mr. llarrelJ, l'm going to 
5 direct your attention to this bottom left-hand 
6 corner, where it has camera two, 5/21/2016 at 

R, FA, 

SP, ack 

R, F/A, 7 Q Mr. Harrcll, l'm going to ask you to takc 7 20:28:45, do you see that? of P rs. 

SP, Lac a look at what has been marked as Harrell 

f P 
9 Ex.hibit 6. And l'm going to ask you to take a 

o ers. 1 k 1 . . 9 2 10 oo at t11S and the date 1S May 21st, : 5 p.m. 
Know · 1 11 ( lave you evcr scen this picture before? 

lmprop r12 A o. Did it change? 
13 Q lt's a different picture. 
14 A o, l've never seen that picture. 
15 Q And do you recognize that as Amber Hcard? 

R, F/A, 

SP, La 

16 A Yes. 
17 MS. BREDEHOFT: Move the admission of 
18 HarrelJ Exhibit 6. Alex, if you cou Id takc that 
19 down and put up HarrelJ Exhibit 7, please. 
20 Q Mr. Harrell, l'm going to ask that you 
21 take a look at what has been marked as Harrell 

22 Ex.hibit 7. 
90 

1 MS. BREDEHOFT: And Alex if I can -- yeah, 

2 thank you. 
3 Q This is also dated May 21st at 11:57 p.m. 
4 Do you recognize the person in this picture? 

A Yes, 1 do recognize. That's Amber. 
of Per Q That's An1ber Heard; is that correct? 
Know. A Yes. 
lmpro Q Has anyone ever shown you this picturc 

Opinion 9 before? 
10 A o. 
11 Q Move the admission of Harrell Ex.hibit 7. 
12 l'm then going to --
13 MS. BREDEHOFT: Alex, l'm going to ask you 

14 to pull up Harrell Exhibit 8. 
15 Q And while Alex is bringing that up, 
16 Mr. Harrell, Mr. Harrell did anybody ever show you 
17 any vidco footage of Mr. Depp from the evening of 
18 May 21st, 2016? 

19 A o. 
20 MS. BREDEHOFT: And Alex, ifyou could 
21 bring up Harrcll Ex.hibit 8. And it's a video, so 
22 we' re go ing to necd to play it as well. 

8 A Yes. 
9 Q And were the timestamps on the cameras at 
10 that timc, would that have indicatcd 8:28 p.m.? 

11 A Yes. 
12 MS. BREDEHOFT: Okay. And now l'm going 
13 to ask you, Alex., if you can play this video for 
14 Mr. Harrell. 
15 Q Do you recognize that individual? 
16 Mr. llarrell, do you recognize Mr. Dcpp? 

17 A Yeah, that's him. 
18 Q Do you recognize the two other individuals 

19 with hirn? 
20 A Not by name. 1 mean I recognize them, l'm 
21 pretty sure l've seen them on camera with him or 
22 with - with people of his team, but 1 couldn't 

92 

1 teU you their names. 
2 Q Did anybody evcr show you that video 
3 before today when l've shown you? 
4 MS. YASQUEZ: Objection; asked and 

5 answered. 

6 A No. 
7 MS. BREDEHOFT: l'm going to move the 
8 admission of Harrell Exhibit 8. 
9 Q And whilc I just have you here for a 
1 O minute. Mr. Harrel~ was -- the rimes tamps, were 
11 they always perfectly in sync or did occasionally 
12 they get offby a couple of minutes one way or the 
13 other for these security cameras that you're aware 

14 of? 
15 MS. VASQUEZ: Objection; calls for 
16 peculation. 
17 As far as l am concerncd it's pretty spot 
18 on. They're live. 
19 Q Okay. You're not aware ofany occasion 
20 where they got off a little bit and had to be 
21 reprogrammed or synchronized to get ù1em back on 
22 track? 
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MS. YASQUEZ: Objection; vague and 
2 ambiguous. 

3 1 am not aware of those circumstances. 
4 Q Okay. Thank you. ow, has anyone told 

5 you beforc -- has anyone told you or were you 

6 aware that there were occasions ofdomestic 
7 violence by Mr. Depp against Ms. Hcard prior to 

8 May 21 t? 

93 

9 MS. YASQUEZ: Objection; compound; assumes 

R 

10 facts not in evidence; catis for hearsay. 

11 A l'm not aware of anything like that. 
12 Q And is it fair to say that no one has 

13 suggcstcd to you or told you that therc werc 

14 allegations ofdomcstic violence by Mr. Depp 

15 again t Ms. ! Icard prior to May 21 st, 2016? 

16 MS. VASQUEZ: Objection; asked and 

17 answered. 

18 A Correct. 
19 MS. BREDEHOFT: Okay. Alex, can you 

20 please bring up Harrell Exhibit 9, plcase. 

21 Q Mr. 1 larrcll going to a k you to look at 

22 what ha~ been marked as Harrell Exhibit 9. Do you 
94 

1 recognize the person in this photo? 
R, F/A, 2 A Ycs. 

SP, Lac 3 Q And who i that? 

of Pers. 4 A Amber lleard. 

Know., 5 Q !lave you evcr seen this picture bcforc? 

lmprop. 6 A I have not. 
Opinion 7 MS. BREDEHOFT: l'd move the admission of 

8 Harrell Exhibit 9. Alex, can you please bring up 

9 for me Harrell Exhibit 10. 
lO Q Mr. Harrcll going to ask you if you can 

11 take a look at llarrell Exhibit 10. And do you 

12 recognize the person in this picturc? 

13 A Ycs, 1 do recognize the person. Amber 

14 Heard. 
15 Q And who i that? Amber !Icard, d id you 

16 say? 1'111 sorry. 

17 A Ye . 
18 Q Okay. And ha\'e you ever seen -- has 
19 anyonc e\'er shown you this picture before? 

20 A o. 
21 MS. BREDEHOFT: Okay. l'm going to move 

22 for the admission ofHarrell Exhibit 10. I'm 

going to ask you, Alex, ifyou could bring up 

2 l larreU Exhibit 11. 

3 Q Mr. Harrell, l'm going to --

95 

,4 MS. BREDEHOFT: l'm going to move for the 

5 admission ofHarreU Exhibit 10. 

6 
7 

Q Mr. Harrell. l'm going to ask you to takc 

a look at plaintitT -- or l larrcll Exhibit 11. Do 
you rccognizc the person in this picn1re? 

9 A Ycs, 1 do recognize that as Amber Heard. 
10 Q And have you cvcr been shown that picture 

11 before? 

12 A I have not. 
13 MS. BREDEHOFT: 1 move for the admission 

14 of HarreU Exhibit 11. Alex, can you pica e pull 

1 S up HarreU Exhibit 12. 
16 Q Mr. Harrcll, l'm going to ask you to takc 

17 a look at what's been marked as Harrcll 
18 Exhibit 12. Do you recognize the pcrson in this 

19 pictLu-e? 

20 A Yes, Amber lleard. 
21 Q And have you cvcr been hown this document 

122 bcfore? 

t A I have not. 
2 MS. BREDEHOFT: l'm going to move the 

3 admission ofHarreU Exhibit 12. And, Alex, can 

4 you bring up HarrcU Exhibit 13, for me, pleasc. 

5 Q Mr. Harrcll l'm going to ask you to take 

6 a look at what has bccn marked as l larrcll 

7 Exhibit 13. Do you rccognize the pcrson in this 

picturc? 

9 A Yes, that' Amber Heard. 
10 Q And have you ever becn shown this p1cnLre 

11 bcforc? 

12 A I have not. 

96 

13 MS. BREDEHOFT: l'd move for the admission 

14 of HarreU Exhibit 14 -- 13, 1 think that is; 
15 right? And, Alex, can you bring up I larrcll 

16 Exhibit 14. 
17 Q Mr. HarreU, l'm going to ask you to takc 

18 a look at what hru, bcen markcd as I larrell 
19 Exlubit 14. Do you rccognizc the person in this 

20 document? 
21 A I can't really ee much of a photo there. 

22 1 literally see an eyelash and eyebrow and haïr. 
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lt looks like Amber, but I mean, 1 can barely -

that could be anyone. 
Q Okay. Ali right. That's fair. And have 

you ever been shown this picture bcfore? 

A I have not. 
MS. BREDEHOFT: l'd move for the admission 

ofHarrell Exhibit 14. And then, Alex, ifyou 

could bring up l larrell Exhibit 15, pleasc. 

9 Q Mr. l lam:ll, l'm going to ask you to take 

10 a look at \.\-hat's bcen marked a5 llarrcll 

11 Exhibit 15. Do you recognizc the person in this 

12 picturc'! 

13 A Ycs, that's Amber Heard. 
14 Q Okay. And have you cver bcen shown this 

15 picturc bcforc? 

16 A I have not. 
17 MS. BREDEHOFT: l'd move for the admission 

18 of Harre li Exhibit 15. Alex, if you cou Id bring 

19 up Harrell 16 for me. 

20 Q Mr. 1-larrcll, l'm going to how you what 

21 has bcen marked as I fmTell Exhibit 16. Do you 

22 recognize the person in this photo'? 

1 A Yeah, that looks like the same series of 

2 photos of Amber Heard. 
3 Q When you say the samc crie , do you have 

4 any reason to believe these arc all from the same 

5 occasion? 

6 A o, but they ail kind of look the same, 

7 different angle in certain picture , and thi is 

8 half of a face, o I feel like it's ea y to assume 

9 that this is ju ta combination of the same 

10 person. 
11 Q Do you know whcther thcsc picturcs were 

12 taken ovcr a period oftime in difTcn.:nt incidents 

13 or whethcr they wcre on the. ame occasion? 

14 A I have no idea, 1 just - they look ve11 

lSsimilar. Andit'sjust-
I6 Q So have you ever --

17 A What' that? Go ahead. 
18 Q No, 1 was just going to ay, have you ever 

98 

19 been seen th1s p1cture -- have you ever been sho\\11 

20 this picturc bcfore? 

21 A l've never seen this photo. 
22 MS. BREDEHOFT: Okay. l'm going to move 

99 

the admission of Harrell Exhibit 16. 

2 Q ow, you indicatcd -- let me sec if I can 

3 ask this just to move this a long a little bit 

4 faster. You were askcd 10 provide a \\Ïtne ·s 

5 statcment for the UK in the malter of Johnny Depp 

6 versus The Sun new ·papcr and Mr. Morton, do you 

7 rccall that? 

8 A Yes. 

9 Q Who prepared the witness statement? 

10 MS. VASQUEZ: Objection; vague and 

11 ambiguous. Prepared? 

12 Q Who drafied the witnes -- let me ju t a k 

13 that clean. 

14 Who draftccl your witncss statemcnt for the 

15 UK proceedings'! 

16 A I don't rccall. One of the rcquesters. 

17 Q Was it a lawyer for Mr. Depp'? 

18 A l'm not euctl) sure. 1 nasn't an,arc of 

19 n·ho nas rcpresenting who. 1 think I just got an 

20 email. 1 work at the Eastern Columbia very, very 

21 seldomly. They emailed me on the Easlem 

22 Columbia's email platfonn, and I was therc one da~ 

100 

1 and l'd seen it was in the inbox for a \'Cr) long 

2 time. And l looked at it and I didn't agree with 

3 some of the things and I shot it back to the 

4 person and they reviscd it and thcy - and then 1 

5 accepted it for that. 

1
6 Q So somcbody emailed you a draft writtcn 

7 statemcnt; is Lhat correct'? 

8 A Correct. 
9 Q Okay. Do you rcmember the namc Adam 

10 Waldman? 

11 A ot off the top of my bead, l don't. 
12 Q Do you rccall whcther Adam Waldman \\as the 

13 person who drafted your witness statcment'? 

14 A lt could be, l'm not exactlv sure. 

1

15 Q Okay. Did you cver speak ~vith the person 

16 who drafted your witncss statement? 

17 A I beljeve someone contacted me and asked 

18 me to check my email. Recause again, 1 work at 

19 that building very rarely, but someone physically 

20 called me and they a ked me to check my email 

21 because they sent me omething. And then 1 

22 remember there was sometime before 1 think 1 got 
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it back to them o they called me aga in to just 
2 kind of review and send it over, but it wa n't 
3 anything to alter or to talk or discuss any 
4 details. 
5 Q Did anyone caU you to discu s Lhc dctails 
6 bcfore you rcceived the first drafl of the witness 
7 statcment? 

8 A o. 
9 Q And aller you said there was a couple of 
10 details you wantcd to correct and you sent it 
11 back, did anyone caU you to talk to you about 
12 tho c correction ? 

13 o. 
14 Q l'm going Lo ask you to Lake a look at 
15 l larrell Exhibit 3. 
16 M . BREOEHOFT: Alex, 1 gucs -- orry, I 
17 should have told you. Can you bring that up, 
18 plcase. Thanks. Okay. 
19 Q So, Mr. I larrell, l'm going to ask you to 
20 takc a look at what has been marked as l Iarrcll 
21 Exhibit 3. And it's caUed the first witncss 
22 statement of Cornelius Harrel~ thal's you; 

1 correct? 

2 A Yes. 
3 Q Okay. And l'm going to ask you ifyou can 
4 take a look at this for a moment. And do you --
5 as you go through this, is this -- if you can go 
6 to the last page --

101 
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7 MS. BREOEHOFT: And, Alex, maybe if I can 
8 takc contro~ would that be okay? Okay. Thank 
9 you. 
10 Q l'm going to ask you to go to the last 
11 page. And is this your signature? 

12 A lt looks Like it could be. 1 mean, that's 
13 not really my signature, but I mean, 1 couJd've -
14 Q lt's dated 12 December 2019. Do you have 
15 any recollection ofsigning something in that time 
16 frame -- igning something, let me be more 
17 specific. Signing this witne s tatemcnt? 
18 MS. VA QVEZ: I think it might be helpful 
19 to the witness if we let him read it or at 

20 least --
21 Q Would you --
22 A What was that? 

Q Would you likc to takc a moment and read 
2 through thi<;1? 

3 Yeah, ifyou couldju t slowly becau e 
4 l'm, Like, thinking. 
5 Q Yeah. ~U me if l'm goin too fast. 1 
6 can slow it down. 
7 A l'm sorry, go up a little bit, because ail 
8 this is unfamiliar tome. l'mjust- 1 do not 
9 know the full details ... 
10 So all of these statements, what I said 

103 

11 are, because l'm familiar with D, E, F, G, l have 
12 no idea what that is ail about. That's the first 
13 time l'm kind of seeing that. AU of that, l'm 
14 not familiar with it aU. What part did I say? 
15 Q Weil it ays. ifwe look real quickly 
16 here, I do not know the full dctails of the 
17 claimant's claims made again t the defcndants; 
18 however, l've been shown paragraphs 80 through M 
19 of the de fendants amcnded defcnse; is that 
20 correct? Oid somebody show you paragraphs 80 
21 through M, which arc then repeated down bclow 
22 here? l'm sorry -- my apologies, l'm trying to --

------
1 104 

1 1 lo t it there for a second. Go backup. 1 lost 
2 i t there for a second. 
3 So did omebody how you thcse in a 
4 pleadings, thi D-E-F-G-H-1-J-K-L-M? Do you 

1

5~ recall anyonc howing you a plcading that had 
1hese allegations? 

A I don't. 
8 Q Okay. And thcn il ay the purpo e of 
9 this witness statement is to comment on those 
10 paragraphs, referring to ù1ese above, do you see 
1 1 that? 
12 Yes. 
13 Q Oka y. ow, the fi rsl of thosc paragraphs, 
141'11 take you through them, the first ofthose, is 
15 the ncxt lime Ms. ! Icard saw the claimant is on 
16'21 May 2016. He arrived al the outh Broadway 
17 apartment at around 7: 15 p.m. He wa drunk and 
18 high. Ms. Heard was prescnl togcthcr with 

19 Elizabeth Marz, Raquel Rose Pcnnington, and 
20 Ms. Pennington's fiance, Joshua Drew. 

1

21 Ms. Pennington and Mr. Drcv .. 1 ived in a neighboring 
22 apartmcnt and Ms. Pcnnington kcpt a key to the 
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South Broadway apartment. Do you kno\v v,hethcr 

2 that' truc or fa Ise? 

3 MS. YASQUEZ: Objection. The document 

4 pcaks for it elf. lt's compound. lt's vague and 

5 ambiguous. What -- what exactly are you a king 

6 him? 

7 Q Mr. Harrcll -- Mr. llarrell, arc you able 

8 to testify to whether any aspect ofthis statcment 

9 D, 40 in your witness statemcnt, is truc or fabc? 

t O A I don't know anything about that 

11 statement. 
12 Q Okay. l'm going to now tum your to 

13 attention to E. the one below it, during a 

14 conversation with M . Heard, the claimant bccame 

15 very angry. Ms. Heard tried to calm him down by 

16 tclcphoning one ofhis trusted employee. and 

17 as king him to intervene, but this was 

18 unsuccessful. Do you have any knowledgc of this? 

19 A I remember this throughout one of the 
20 depositions I was at, 1 remember them saying this 

21 specific thing, but wasn't so formally said like 

22 that, but l've heard that before. 

1 Q Do you have any knowledge ofwhethcr this 

2 is true or false or are you able to testify as to 

3 whethcr the statemcnts made in paragraph E are 

;4 true or false? 

106 

5 MS. VASQVEZ: Objection; vague; ambiguous; 

6 compound; assumes facts not in evidencc; lack of 

7 foundation. The document speaks for itself, 

8 Elaine. 

9 A I am notable to testify if that's true or 

10 fa Ise. 
11 Q Thank you. l'm going to ask you now to 

12 tum to paragraph F. The claimant bccamc 

13 increasingly cnraged. Ms. !Icard became concemed 

14 for hcr ·afety and texted Ms. Pennington, who was 

15 by now in hcr apartment next door ru,king 

16 M . Pcnnington to corne back over. 

17 Do you have any knowledge ofthese 

18 statements? 

19 M . VASQUEZ: Same objections. 

20 Q Or thcsc events that are being reportcd? 

21 MS. V ASQVEZ: Same objections. Compound. 

22 A 1 - l've heard that also in a deposition, 

107 

1 but 1 - 1 don't have any - anything to say. l'm 
2 not certain of any of those occurrences. 
3 Q Are you able to say whether thcsc 

4 statements are tn1e or false or to testify to 

5 whether these statements in paragraph F are true 

6 or false? 

7 MS. YASQUEZ: Objection; compound; assumes 

8 facts not in evidcnce; lacks foundation; document 

9 speaks for itself. 

10 A lamnotableto. 
11 Q Ali right. Thcn l'm going to takc you to 

12 G. paragraph G herc, and it says, the claimant 

13 insisted that Ms. Heard call thcir fiiend iO 

14 Tillet Wright, which Ms. lleard attempted to do. 

15 The claimant ripped the phone from Ms. Hcard's 

16 hand and began screaming profanitics and insults. 

17 The c launant thcn to sed the phone away and 

18 stormed upstairs. Ms. 1 leard pickcd it up and 

19 Ms. Wright yclled over the phone to Ms. Hcard to 

20 get out of the house. Aller a short pcriod 

21 upstairs, the claimant came back down the stairs, 

22 then grabbed ù1c phone again, and thi timc threw 

108 

1 it at Ms. Heard, striking her chcek and cye. 

2 Ms. !-Icard su tained an injury to her right eye. 

3 Ms. Pennington sub ·cquently took a photograph of 

ù1e injury as well as of items \\hich the claimant 

mashed. 

Do you sec that? That's writtcn -- did 1 

read that accuratcly from paragraph G? 

A Yes. 
Q Okay. Do you have any knowlcclge ofany of 

10 ù1e facts alleged in G? 

11 MS. YASQUEZ: Objection. 

12 A I have no -
13 Q l'm sorry? 

14 A I have no knowledge of that occurrence. 
15 Q Are you able to tcstify to whethcr any of 

16 the statements in paragraph G arc truc or arc 

17 false? 

18 A lamnot. 
19 MS. VASQVEZ: Objection. ame objections 

20 as prior. 

21 Q Okay. l'm now gou1g 10 go to paragraph 11. 

22 Ms. ( Icard covcrcd her face and was crying with 
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1 pain. The claimant charged at hcr. l lc forcibly 

2 pulled back her haïr, and Ms. l leard attcmpted to 

3 get up from the ofa. Ms. ! Icard called out, call 

4 911, hoping this would be hcard by Ms. Wnght, who 
5 was still on the phone. The claimant shouted, 1 

6 hit your cye? 1 hit your eye, huh? Let me sec 

7 your cyc. Let me see. Let me sce your cyc. What 
8 if I pulled your haïr back? Let's see how hard 1 

9 hit you, and pulled Ms. Heard's haïr, srruck 

1 began drinking out of it and S\\inging it around, 

2 smashing everything he could. Do you have any 
3 knowledge ofthis paragraph? 

4 A I do not 
5 Q And arc you able to te ·tify to whcther any 
6 of the statemcnts made in paragraph J are truc or 

7 false? 
8 A I am not. 
9 MS. VASQUEZ: Samc objections. 

111 

10 Ms. llcard, and violently grabbed hcr face. The 

L R H 11 claimant startcd to slap, shake, and yank 
1 1 1 

10 Q ow l'm going to go to paragraph K. lt 

11 says, the clairnant then movcd clo er and closcr to 
12 Ms. Hcard, acting in a threatcning manner. By F/A 12 Ms. lleard around the room white hc continucd to 

13 scream. 
14 Do you have any knowledgc ofany of the 

15 statements in lhis paragraph H? 

16 A I do not That's, like, the first time 
17 l've really, like, seen that or heard that. 
18 Q Arc you able to testify to whcther any of 
19 the allcgations in paragraph 11 are truc or false? 

20 MS. VASQUEZ: Same objections. 

21 1 am oot. 
22 Q l'm going to ask you now to tum to 

13 this lime, members of the claimant's sccurity 

14 team, including Jerry -- Judgc Jerry had entered 

15 the flat. Ms. 1 leard yelled at Mr. Jerry to hclp 

16 her and said that if clairnant h1t her again she 
17 would call the poLice. 
18 Do you have any knowlcdge of the 
19 statements made in paragraph K? 
20 A I do not have any knowledge and I can't 

21 tcstify. 
22 Q Ali right. Are you able to tcstify 

110 112 

1 paragraph I of Harre li Exhibit 3. lt says I whether these statements made in paragraph K are 

2 M . Pennington entercd the flal, at which point 2 truc or false? 
3 Ms. l leard escaped from the claimant's gra p and 3 MS. VASQUEZ: Same objection . 

4 movcd to the other ide of the room The claimant 4 A l cannot. 
5 charged at Ms. Heard again. Ms. Pennington ran 5 Q Thank you. l'm going to ask you now to 

6 betwcen them, extending her arms to scparate them, 6 take a look at paragraph 11. As the claimant 

7 and begged the claimant to stop. The claimant 7 walked clown the hallway, hc smashed othcr items 

8 then grabbed Ms. Pennington' arms and continucd 8 and kicked a hole in a door. lie went into an 

9 to ycll ob cenities. 9 adjoining apartment, which Ms. lleard used as an 

1 O Do you have any knowlcdge of the 10 office, painting studio, and closet, wherc 

11 staterncnts made in paragraph I? 11 Ms. lleard heard him mashing furthcr items and 

12 A I do not. 12 screan1ing. 
13 Q Arc you able to testi fy to whcthcr any of 13 Do you have any knowledgc or the e 

14 the statements that were made in I are truc or 14 statcmcnts in paragraph 11? 

15 fal e? 15 A I do not 
16 A I am not. 16 Q And are you able to do testlfy to whether 

17 MS. VASQUEZ: Same objections. 17 any of these statement arc truc or falsc? 

18 Q l'm going to ask you now to take the -- l8 MS. V ASQUEZ: Same objections. 

19 take a look at paragraph J. Ms. Hcard then i 9 A I do not. 

20 retreatcd Lo the couch. Ms. Pennington came ovcr 20 Q ow wc'rc down to paragraph M. If I get 

21 and covered Ms. Heard in a protectivc posture. 21 myselfback here again. Sorry about that. 

22 The claimant pickcd up the magnwn-sizcd bottlc and 22 Mr. Drew and Ms. Pcnnington thcn look 
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L, R,'H, 1 M~. ! Icard into their apanment 10 kcep her sale 

F / A 2 from the c !aimant. 
3 Do you have any knowledgc of this'! 

4 A I do not. 
5 Q And arc you able to testli) Lo whethcr the 
6 statcmcnt made m paragraph M L'i tmc or fabc'.1 

7 A l'm not. 
8 Q NO\\, do you ha\c any explanat1on for the 
9 statcment, paragraph 5. the purposc of thi.~ 
10 \\'llness statcrncnt i:. to comment on those 
11 paragraphs? 
12 MS. VA QVEZ: Objection; vague and 
13 ambiguous. 
14 Q Do you have any undcrstanding what thb 

15 means? 
16 MS. YASQUEZ: Samc objections. 
17 A I mean. reading it now, yeah, it's to 

18 comment on the abo\-e paragraphs. 
19 Q Wel.l, arc you able Lo comment on the abo,c 

L, R, H, 20 paragraphs? Wc just ,.,,cnt through it, and 1 
F/A 21 believe you testified as to cach ofthcsc 

113 

22 para1:,.,raphs you had no knowlcdgc and aren't able to 
114 

115 

aid you made some comments or changes, did you 
2 make any changes to 81881.]lRh 6? 
3 A I don't recalL 
4 Q Okay. And thcn you talle about your 
5 duties. And herc il says in paragrnph 7 -- l'm 
6 just going to bring your attention to a particular 
7 part - 1 do not review past ecunty footage. 
8 although the security system would allow me to do 
9 ifrequired. Due to ù1e nature ofmy employment 
1 O al the Eastern, 1 do not have any regular working 
11 hours. Do you sce that? 

12 Yes. 
13 Q Okay. And so here you're saying you do 
14 1101 rcvicw pasl sccurity footage. What do you 

15 mean by that? 
16 A We don't have to, like, rewind the footage 
17 and review it or anything likc that. Therc's no 
18 duty to do that. lt's not Like a mandated duty to 
19 review the footage. 
20 Q Okay. And now l'm gomg to go to 
21 parai,rraph 8. And il says. il i.e; alleged in the 
:22 defendant's amende<l defcnsc that on Saturday 21 

116 

, H, 

testiJy to whether they're trnc or fuise, is that 

2 accurate? 

May 2016, Mr. Dcpp comm1tted a number ofact, orla k of 

C 

3 A Yes. 
4 Q So you ,.,,ouldn't be able to comment on 
5 tho,;;e paragraph-.. ,,ould that be accuratc to say'! 
6 MS. VASQUEZ: Objection; argumentative. 

7 Correct. 
8 Q l'm trying to -- okay. Now, l'm going to 
9 -- now, you mdicated in paragraph six that you 
10 ha,e known Ms. llcard Lo be a pnor resident of the 

1 1 Eastern. and you'vc secn hcr hoth in person on 
12 around lhree occasions that arc on sccurity 
13 footagc and aroun<l live occru.ions dunng the 
14 course ofyour duues and you don't know her 
15 outsidc of the relationship und you'vc ncvcr 
16 spoken with her in relation 10 hcr pcr,onal lifc: 

17 LS that correct'! 

18 A Correct. 
19 Q Okay. Do you have a recoUection o 
20 whcthcr you cd1ted or made any changes to 
21 paragraph 6 based on -- and what l'm asking you is 
22 ""hen you recei, cd this witne~s statement and you 

2 dome,tic "iolencc agamst Ms. lleard. O\\. you Pe S. 
J read that statemcnt abovc. and woul<l you agree 
4 that if tho~e were truc, that would be acls of 
5 domcstic violence agam~t M, Hear<l by Mr. Dcpp? 

6 A \'es, if those statcments \\Cre true. 
7 Q Okay. And now il has )OU saying on 
8 Sunday 22 May 2016. 1 was on dut} at the Ea~tem. 
9 My 'ihii\ ran from 8:00 a.m. to 4:00 p.m. on lht, 
10 date. At approxirnately 1:00 p.m.. Ms. Heard 
11 approached me at the front <le!-,k \\,ith her dog. Do 

l 12 you rccall -- do you rccall that happening? 
13 A \'eah., 1 do remember something like that 

14 happening, yes. 
15 Q Okay. Now, what -- was Ms. l leard - was 
16 the dogon a !cash'? 
t 7 A I don't think so. 
18 Q Was shejust holding it m her hand? 

19 A I think she was at tirst and then she let 
20 it donn. 
21 Q Okay. So il was wallcing -- whcn il was 
22 walkmg around. do you rccall \\,hcthcr it just 
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1 stayed close to her, well-traincd? 

2 A I don't recaU that lllJCh of the 

3 inte ractiorL 
4 Q Ali right. And then she told me shc 

5 needcd to pickup a delivery ofwine. 1 look 

6 Ms. llcard to the mail room and commcntcd on hcr 

L, R, H 7 dog. Sorry about that -- 1 go1 to gel bcttcr 

F/A 8 about this, my apologies. 
9 Commented on her dog be fore sorting 

10 through the packages to idenlify her dclivcry. 

11 Ms. ! Icard and I spoke for approximatcly e1ght 

12 minutes to total. During our conversation, 

13 M . 1 leard and I could nol have been rmre than one 

14 foot aparl duc 10 the confi ncs in the mai I room 
15 Ms. lleard appcared to be wearing very minimal or 

t 6no makcup at this lime. 

17 Was that drafted into your witness 
18 statement, that she appeared to be wcaring vcry 

19 minimal or no makcup al this tirne? 
20 MS. VASQUEZ: Objection; vague and 

21 ambiguous; lacks foundation; document spcaks for 

22 itscl f. 

Q Did you \Hite that or did someone else? 

2 omeone else probabl) wrote that. 

3 Q Okay. ow, the very first time you evcr 

4 were asked about your interaction \\ ith Ms. Hcar<l 
5 based on the earlier question was ahnost two and a 
6 half months aficr the interaction. Do you even 

7 recall whether Ms. Heard was wearing make up? 

8 Do I recall? 

9 MS. VASQUEZ: Objection; vague and -- l'm 

10 sorry, Mr. Harrell. Objection; vague and 

1 1 ambiguous as to lime. Vou can answer, 1 suppose, 

12 if you understand it. 
13 A Do I recall her wearing make up? o, but 

118 

14 1 remember being asked about this a lot. The) did 

15 show me pictures of her. They shoned me regular 

16 what looked to be a headshot picture ,then I got to 

17 one of the depositions and they asked me urious 

18 questions about makeup and lighting. l'm ,ery 

19 familiar ,tith no men who wear make up and don't. 

20 And can I recall if she was nearing makeup? Yeah, 

21 1 kind of remember, because this nhole situation 

22 years later embedded the whole interaction in my 

119 

brain, and there n,as very little to no makeup. 
2 Q So what -- \\ hen you say \Cry little, what 

3 do you mean? 

4 A Possibly like concealer and powder. 
5 Q Okay. 

6 A Not like a full face with contour or 
7 anything like that. lt was literally like light 

8 makeup. She had a little bit of makeup on. Very 
9 natural faced 
10 Q Okay. Would you say in the other limes 
11 that you saw Ms. Heard lhat that was a common 
12 makeup routine for her, the conccalcr and the 

13 pov.der and more of a fre h faced look? 

14 A Thinking aboutit, no. l',e seen her at 
J 5 different limes. My interactions were very 

16 minimal with her, but that day she was going 

17 somewhere. So it was a little bit of a fresh 
18 faced makeup, no makeup look, but l've also seeo 

19 ber bringing me something to be dry cleaned and 
20 she had absolutely no make up on and she looked 

21 different. 
22 But I have - 1 don't know how long this 1 __ 1_20_ 

l 1 is going to take, but I have a very important 

2 thing to do at 4:00 p.m. 1 wa very clear with 
3 that. And I don't know if we can part two this, 

4 but I have to go. 
5 Q Mr. Harrell, l'm orry, I wa n't aware of 

1

6

7 

that. Can you corne back on for a second? Ls this 

this interview that you werc talking about? What 
8 -- how long will this takc? l'm sorry. 

9 A l'm not exactly sure. 1 think it will 
1 0 take less than 30 minute , but I absolutely have 

11 to do it and l literaUy just got a call. And 1 
12 have to. And I was very clear and I was able to 

13 rescheduJe this, but aga in as I told at the 
14 beginning of this, l'm in transition of a job and 
151 think it's very important tome in order to do 
16 what I need to do in order to further my life. 
17 Q Weil, l'm perfectly fine to take a half 

18 hour break and corne back to finish this up. 

19 MS. BREDEHOFT: ounsel, do you have any 
20 problerns wiù1 that, coun cl for Mr. Depp? 
21 MS. VASQUEZ: Weil, 1 mcan, Mr. Harrell--

22 why don't we go offù1c record and discus this 
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' 121 123 

1 off the record. 1 -- now I have the people but I don't have 
2 TI-lE VIDEOGRAPHER: Okay. lt 1s 7:01 p.m. 2 Mr. Harrell. Hold on, let me work on this. 

3 We go off the record. 3 Okay, l'm good enough. l've got it. 
4 (Off the record from 7:01 p.m. to 7: 17 4 PLANET DEPOS TECHNICIA : Okay. Just 
5 p.m.) 
6 TI-Œ VIDEOGRAPHER: So it is the bcginning 

7 of media number Iwo in lhe testimony of Cornelius 
8 l larrell. lt is 7: 17 p.m. We're back on the 

9 record. Vou may start. 

10 M . BREDEHOFT: Thank you. 1 think we --

11 and 1 think., Alex, do ,,e ha.e the exhibit back? 
12 Can\\\! get the exhibit back, Exhibit 3, l larrell 3'? 

13 And, Alex. 1 may need your help. For some reason 

14 my screen has disappeared. What ha,e 1 donc? 

15 lt' got just a one liner here. 
16 PLANET DEPOS TECHNICtAN: This i Alex, 

17 the tech speaking. 
18 MS. BREDEI IOFT: Yes. 

19 PLANET DEPOS TECH ICtAN: Can you de cribe 

20 what's going on with your scrcen, Elaine? 

21 MS. BREDEI IOFT: 1 ha.e one I ine. lt's got 

22 me and Camille and Mr. Harrell and the court 
122 

5 Since we adjoumed you're going to have to re-pin 

6 Mr. Harrell when you have a moment. 
7 MS. BREDEJ-IOFT: Okay. 

8 PLANET DEPOS TECHNICIAN: lfyou can see 
9 his video now, you should be able to access that 

10 drop down menu. the pin fcature. 
11 MS. BREDEHOFT: I got it. Pcrfect. Thank 

12 you. 
13 PLANET DEPO TECI CNICI : Sure. 

14 MS. BREDEHOFT: Ali right. Okay. And f'm 

15 going to ask to take control back of the screen. 
16 Q So, Mr. Harrell, when you -- when we left 
17 we were just talking about paragraph number eight. 

J 8 And I think you had just linished testifying about 

19 the type of makeup she was wcaring and that you 
20 recall anothcr occasion where she was wearing 

21 absolutely none but she had concealer and powder I 

22 think on on this occasion. is that your best 
124 

reporter, it looks like Paul and it's just one I recollection? 

2 line and I don't -- l'm not big again o that 1 2 A Yes. 
3 have the exhibit up. 3 Q Okay. ow, it says here that I did not 

4 PL ET DEPOS TECH ICI : Weil, 1 - When 4 notice any bruising, culs, swclling, red marks. or 

5 you said you were having an issue, 1 took the 5 any other injuries of any kind on M!.. 1 leard's face 

6 exhibit back down. Would you like me to put it 6 or body. Were you looking for bruises. cuts, 

7 back up so we can ee what il looks like for you? 

8 MS. BREDEHOFT: Yeah, let's see ifthat --

9 that solved it. 

10 PLANET DEPOS TECHNICIAN: Ali right. 
11 MS. BREDEHOFT: Thank you. 

12 PLANET DEPOS TECH ICIAN: Certainly. 
13 l low's that? 
14 MS. BREDEHOFT: o, 1 di appeared agam. 
15 As oon as you put it up I disappeared. 1 can't 

16 sec anything. including that. 

17 PLANET DEP OS TECH ICI : So your screen 
18 is black, is that --

19 MS. BREDEHOFT: o, 1 have my desktop in 

7 swelling, red marks. or other injuries on 

8 Ms. l leard' body during this interaction? 

9 A I was not. 
1 O Q ln fact, you had no idea about the events 
11 from the night before, did you? 

12 MS. VASQUEZ: Objection --

13 A Correct. 
14 MS. VASQUEZ: -- as urne fact not in 
15 cvidence; vague and ambiguous. Mr. l larrell, if 
16 you would just let me complete my objections 
17 bcfore answering, 1 would very much appreciate 

18 that. 1 apologize for interrupting you. 

19 Q Okay. So -- and you said -- you said 

20 the back. Wait, wait, wait, okay. 1 had to check 20 correct; is that right? I just want to rnake sure 

21 -- okay. l'm in better shape now except for l'vc 

1

21 1 got your statement. You were not aware of any 

22 got that on the screen but I don't have any of the 22 events from the night before so there wa~n•t 
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' 125 127 

1 anything that you were trying to look for or I play it because I don't even know that I know how 
2 determine whether it was there; is that correct? 2 to -- I may take control because there's a part 

3 A Correct. 3 that I want to stop on. So I may take control, 
4 Q Okay. ow, you also said herc, around an 4 but go ahead and play it and then if you can give 
5 hour latcr I saw Ms. Heard on the security camera 5 me control while it's playing. 
6 on the clcvator. Ms. Hcard was with another 6 There's going lo be a few minutes here al 

L, R, r : individual I did not know or recognize. 1 do not 7 the beginning where there's less going on. 
F/A o recall whether this individual was male or female 8 Q But Mr. Harre!~ are you the person that's 

9 and shc hugged the other individual. From the 9 sining -- do you rccognize yourself sining in 
10 security footage, I did nol notice any bruises, 10 the concierge desk area? 
11 cuts, swelling, red marks, or any other injuries 11 A ot at the moment. lt very well could be 
12 ofany kind to Ms. Heard's face or body. 12 me. Once it moves l'm pretty sure I could see. 
13 Who wrote that? 13 Q Okay. 
14 MS. VASQVEZ: Objection; the document 14 A Because l can't see a face at ail, 1 just 

15 speaks for itself; lack of foundation. J 5 see a shoulder. 
16 A l'm not - 1 didn't write that. 16 Q While we're waiting, do you sec it's 
17 Q Right. Did you write this one up here, 1 17 May 22nd, 2016, 13:00, that's 1:00 p.m.; correct? 
18 did not notice any brnises, cuts, swelling of any 18 Ali right. Now, l'm going to pause it for a 
19 kind on Ms. 1 Ieard's face or body on number eight? 19 minute. Do you recognize who this person is? 

20 A That might have bcen a drafted, because it 20 A I mean, not from this thing. If you just 
21 was drafted and I just fixed a couple things. 1 21 showed me this atone without this being the 
22 don't remember it saying aU this. 22 context, but I believe it's the_~r f!_eard 1--------____;____:;:__-=;;;..._------~i-----------....;;;...;;;.;;;;..;;.;....-==---~-

IU 13 

1 
L, R, t-1 
F/A, 3 
lmprop. 4 

Opinior 5 
6 

Q Okay. And you didn't write the one down 
here on the footagc. Can you see -- what is the 
quality offootage? Can you even sec ifsomeone 
had a bruise or a cul or swelling or red marks on 
their face in footagc from the videos? 

A No. 
7 MS. VASQUEZ: Objection; compound. 
8 Mr. Harrell, sorry. Objection; compound; assumes 
9 facts not in evidence; calls for an expert 
JO opinion. 
11 A Not that l'm aware of. 
12 MS. BREDEHOFT: Okay. Ali right. ow, we 
13 can takc down Harrell Exhibit 3. But l'm going to 
14move for the admission ofHarrell Exhibit 3. 
15 Now, l'm going to ask you, Mr. Harrell, to 

16 take a look at --
17 And, Alex, l'm going to ask you ifyou can 
18bringup Harrell Exhibit 17. 
19 l'm going 10 pull up the video clip from 
20 the interaction you had with Ms. Heard on 
21 May 22nd, 2016. 
22 Alex, l'm going to let you go ahead and 

l interaction. 
2 Q And you look at the tirne, it's 13:01. And 
3 you look like you're looking something up. Are 
4 you on your computer and she's on her phone? ls 
5 that fair -- a fair characterization? 

6 A Yes. 
7 Q Okay. And do you recognize this other 
8 person that's shown up here? 

9 A I don't. 
1 O Q Ali right. ow you're getting -- is that 
11 you? Do you recognize yourself now? 

12 A Yeah, that's me. 
13 Q Ali right. ow you're getting up and 
14 going out. And l'mjust going to pause it for a 

lmpro1 er 
Opinicn, L, 

R, H, 1 /A 

15 moment. Do you sec the time, it's 13:01 :45 there, 
16 do you sec that down below? 

17 A Yes. 
18 Q And no\\ it's 50 as you're leaving thcre. 
19 Do you see a dog with Ms. Heard? 

20 A o. 
21 Q 13:01 :50 when you tumed around the 
22 corner. And now it's -- you're coming back and 
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129 

it's 13:02:40. So would you agree the total 
131 

1 or is wearing makeup or not wearing makeup unie s 

L, R, H, 2 

F/A, 3 

lmprop f 
Opinion 5 

6 

amount of tune was 50 econds from when you left, 
went all the way over to the mail room with 

2 it's exce sive? 

3 A ot from-
L, R, H, F/A, 

Ms. I Icard, and have retumed, would you agrcc'! 4 MS. VASQVEZ: Objection; compound. lmprop r 

L, R, H, 

F/A 

A Yes. 
Q Okay. So -- and from the start of 

7 
8 

Ms. lleard coming in, which was 13:01:10, would you 
agrec that this was not eight minutes total, but 

9 was, in fact, less than three minutes total, the 

10 wholc interaction? 
11 MS. V ASQUEZ: Objection; as urnes facts not 
12 in evidence. 
13 M . BREDEHOFT: Well, the evidence is 
14 right there on this little clock. 
15 MS. VASQUEZ: My objection stands, Elaine. 
16 Q Would you agree with me on ù1e 
17 charactcrization of tllis, Mr. Harrell'? 

18 A Yes. 
19 Q Okay. And we were talking earlier about 
20 the proce s herc. And is this when you wcre going 
21 Îllto -- are you lookmg up things -- what arc you 

22 doing there on the other side whcn you're opcning 
130 

1 that up'? 
2 Grabbing a key to a - an e,tra ke}, like 
3 a spare key. 
4 Q Okay. 1s ù1is a resident? Do you 
5 recognize her'? Oris iliis a visitor? 

6 A Potentially a vendor. 1 don't recognize 
7 her. But a vendor, because she's getting a spare 
8 key, 1 can assume that she's a vendor. hc work 
9 atone of the lofts. That's where we have all of 
1 Othe spare keys inside of that. 
11 Q Okay. 
12 A Th.is is the process where I told you we 
13 have to fob them up. 
14 Q Would you agree the quality ofiliis video 
15 would make il very difficult to be able to 
16 identify any type of marks on anybody? 
17 MS. VA QUEZ: Objection; calls for 

L, R, H, 18 speculation. The document speaks for itself. 

F/A, 19 Calls for expert opmions. 
lmprop. 20 Q Do you believe you would be able 10 

O . . 21 ascertain from video, this quality ofvideo, 
pinion 22 whether someone has any marks or bruises or cuts 

5 Q Go ahead. Opinion 

6 Not from this vidco. 
7 Q Thank you. Almost. I think I can --
8 there's some people there. 
9 MS. BREDEHOFT: Okay. Alex, you can go 
1 O ahead and take tllat down. l'm going to move Ùle 
11 admission of Harrell Exhibit 17. ow, l'm also 
12 going to ask you, Alex -- l'm pretty close to ù1e 
13 end, I promise here. l'm going 10 ask you to pull 
14 up, if you can, llarrell Exhibit 4. 

15 Was that it for the video? 
16 Q Yes. 
17 MS. BREDEHOFT: Alex, l'm going to go 
18 ahead and let you run this one. 
19 Q Do you recognizc tllis person here, 
20 Mr. Harrell? You might in a minute. You can 
21 answer it Îll a minute after it gcts go u1g. 
22 MS. BREDEHOFT: Alex, go ahead and play 

1 it. You can go ahead and play it ifyou'd like. 
2 I ÙlÎllk -- Alex, we've got some ound issues here. 
3 Could we take lhat back, start that over agam, 
,4 and see if we can get that corrected a litt le bit? 

132 

5 PLANET DEPOS TECHNICIAN: This is Alex, 
6 the tech, speaking. Let me get the audio up. One 
7 moment. My apologies. l'm hoping that the audio 
8 quality corne Ùlrough well. Pleasc let me know if 
9 the audio quality is not coming Ùlrough and I can 
10 corne up with an alternative. l'm going to start 
11 the video now. 
12 (From video) 
13 Motherfuckcr. Mothcrfuckcr. 
14 What happcned'? 
15 Q Ms. Harrell, do you rccogni?c that a· 
16 Amber lleard and Johnny Dcpp? 

17 A Yes. 
18 
19 
20 

Q There we go. 
(From video) 
Moùierfuckcr. Motherfucker. 

21 What happcncd? What happcned? 
22 MS. BREDEI-IOFT: I think ilie --

L, R, 

lmpro 

Opinio 
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1 (Fromvideo) 

2 Nothing happened this morning, you know 

3 that? 

4 (lndiscernible) you? 

5 
6 

o. 
So then nothing happened to you this 

7 mormng. 

8 Ycah, you're right. ljust woke up and 

L, R, H, 9 you were so swect and nice. We're not even 

F/A, 10 fighting thi morning. Ail I did was say sorry. 

lmprop. 11 Did something happen to you? 1 don't 
12 think so. 

Opinion 
13 No, that's --
14 Vou want to see crazy, l'11 give you 

15 fucking crazy. Hcre's crazy. Oh, you're crazy. 

l6You're crazy. 
17 Have you drw,k this wholc thing this 

l8morning? 
19 (lndiscemible) 

20 1 j ust started i t. 
21 Really? 

22 Yes. 

1 Q Mr. HarreU, have you ever bcen shown that 

2 video? 
3 (From video). 

4 You'rc smashing shit. 
5 Q Mr. Harrell, have you ever been shown this 

6 video before? 

7 A I have not. 
8 Q Were you awarc, Mr. Harrell that the 

L, R, H 9 judgc in the United Kingdom action, in which you 

F/A, 10 signed and had that statement, found that in fact 

133 

134 

lmpror .l I Mr. Dcpp had engagcd in at least 12 domestic 

Opinio ~.2 violence assaults on Amber Heard? 
Legal 13 MS. V ASQVEZ: Objection; assumes facts not 

14 in evidence; calls for a legal conclusion. 
Concl 15 A I wasn't aware of that at all. 

16 Q Were you aware that thejudge issued a 
17 129-page opinion, 585 paragraphs going through the 

18 detail of alJ the evidence in making those 

19 ftndings? 
20 MS. VASQVEZ: Same objections. 

21 1 was not. 
22 Q o? 1 am just going to ask you a couple 

135 

1 more questions. ls it fair to say, Mr. Harrell, 

2 that you cannot testify one way or another whether 

3 Amber Heard was abused by Johnny Depp on 
4 May 21st, 2016? 

5 MS. VASQUEZ: Objection; assumes facts not 

6 in evidence; catis for a legal conclusion; it's 
7 argumentative. 

8 Q Do you remember the question? 
9 A I do not. 

10 L, R, P, 
11 testify one way or the other whether Johnny Depp 

SP, /A, 

Q Would it be fair Lo say that you cannol 

12 commilted domestic violence on Amber l leard on 

13 May 21st, 2016? 

14 MS. VASQUEZ: Same objections. 

15 A Correct. 

16 Q And would it be fair to say that you 

Lack of 

Pers 

KnOIV. 
lmprt)per 

17 cannol testify one way or the other whcther Johnny Opin on, 

18 Dcpp committed domestic violence on Amber Heard on 

19 any other occasion? 
20 MS. VASQUEZ: Same objections. 

21 A Correct. 

22 Q And would it be fair 10 say that you 

Needless y 
Cumulati\ e 

136 

1 cannot say whether Amber Heard had injuries or did 

2 not have injuries on May 22nd, 2016? 
3 MS. VASQUEZ: Objection; argumentative; 

4 assumes facts not in evidence; and compound. 

S A ls there -- is therc another video? 

6 Because I believe l've seen her agai n that day. 
7 'Illat specific day she came down a couple oftimes, 

8 and that wasn't what I remember, the interaction 1 
9 remember. Thal one was probably the wine, but she 
1 O also came down for dry cleani ng in which she made 

11 me cal I the pers on to pi ck i t up bec a use she 
12 necded it the day of. And it was like a Louis 

13 Vuitton jacket and i t was very specific. But that 

14 interaction was a little longer than the one that 
15 you just shown. 1 don't remember that one that 

16 you just shown unti 1 1 real i zed I remember the 
17 shoes that she had on. But the one that I recaJ 1 

18 from this statement wasn't the interaction that 

19 youjust showed. Do you have footagc of the 
20 actual thing that 1 grabbed out of the package 
21 room? Because the package room footage would show 
22 me ifit was dry cleaning or it was the wine 
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~ 137 139 

' 
1 1 situation, because I th.ink there was two on that I to the witness statcment number thrce, Harrell 3? 

2 same day. 2 And l'm going to take control ofthis for a quick 
3 Q So, Mr. HarreU, l'm notable to answer 3 minute. 

4 your questions in the deposition. The purpose of 4 Q And l'm going to go down, because you said 
5 the deposition is for me to ask -- 5 you had this other memory there, do you recall 

6 A To answer questions. 6 that? l'm going to ask you to go down. And you 
7 Q -- you questions, and l'm not aUowed to 7 have Sunday, 22, 2016, and that's when you say 
8 testify. But what I showed you was the clip that 8 approximately 1 :00 p.m., right, thal she showed 
9 had been selected by, in fact, 1 believe it was 9 up, right, thal's -- ù1at wa what was shown up on 
10 Mr. Depp's attorneys. And so that's what I have I Othe video clip, 1 :00 p.m.; correct? Am I correct 
11 there. Are you aware whether there was any 11 that you saw the vidco --
12 preservation ofany othcr footage other than the 12 A Yes. 
13videoclips? 13 Q --showingl:OOonMay22nd? Anditsaid 

L, R, H, 
F, r\, 
ln prop. 
ODinion 

14 A o. This is like, the first time l'm 14 Ms. Heard approached me at Ùle front desk with her 
15 seeing lengthy clips. 15 dog. But Ùlcre was nota dog with her; correct? 
16 MS. VASQUEZ: Objection; vague; ambiguous. 16 A From that footage no. 
17 Q So you asked about the -- you asked about 17 Q And so she told me that she nccded to pick 
18 the incidents, and so l'm going to ask you to take 18 up a dclivery of wine. 1 look Ms. Hcard to the 
19 a look and -- 19 mail room. commented on hcr dog be fore sorting 
20 MS. BREDEHOFT: And Alex, ifyou can -- if 20 through ùie packages to idcntify her delivery. 
21 you can pull up Harrell Exhibit 1. And l'm going 21 Ms. Hcard and I spoke for approximately eight 

22 to ask you to go to -- 22 minutes in total. 
-------------1- 138 

1 Q Before we go there, so Mr. Han·cll, do you 
2 have a recoUection of giving your deposition on 
3 July 28, 2016? 

4 A I do remember something happening around 
5 that rime regarding this situation. 
6 Q And you wcre undcr oath al the time you 

7 gave this deposition; correct? 

8 A Correct. 
9 Q Okay. And, in fact, you wcre under oaÙl 
10 when you signed the witness statemenl for the UK 
11 proceedings Ùlat was I larrell Dcposition Exhibit 3, 
12 do you recaU that? 
13 A When I signed this document or I signed -
14 Q o. you signed the witness statement that 

1 Would you agree the footage showed 50 
2 econds from the lime you both left the concierge 
3 desk until the Lime you retumed? 

4 A Correct. 
5 Q Okay. And il said, could not have been 

1

~ more than one foot apart due to the confines of 
7 the mail room, and then we've gone through the 
8 rcst of il. Then there's nothing else from May 
9 2016 and the next -- you detail two more times 
10 that you saw her and thosc werc in July. l'm 
11 going to let you read those. Take a minute and 
12 rcad them. 
13 Now, you don't mention in herc any 
14 occasion later that day or taler that week and 

140 

15 wc went through. 15 Louis Vuitton or dry cleaning or anything, do you? 

16 A Oh, the thing that was emailed to me? 
17 Q Ycs. Did you have an understanding you 
18 were under oath whcn you signed that? 

19 A Yes. 
20 Q Okay. 
21 MS. BREDEHOFT: ln fact, you know what, 
22 Alex, before we go to this one, can we jump back 

16 A ls there more to this? 
17 Q Your signature is next. So looking at 
18 this, do you have a recoUection of secing 
19 Ms. Heard again on the 22nd other than this and 
20 thcn what you testified to about Ùlc -- later 
21 seeing her in the elevator? 
22 A 1 thjnk I - 1 think I did see her again. 
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L, R, H, 

F/A, 
lmprop. 
Opinion 

L, R, P, 

SP, F/A, 

Lack of 

1 1 

2 
3 
4 
5 
6 
7 
8 
9 

' 141 

Because when you had - this whole statement 
doesn't - it's not the same interaction as what 
we've seen on camera. So it must have been a 
different time window or different period, because 
I remember, like, she had a white thing on and 
there she had a jacket on and she had a dog, and 
there she didn't have a dog. But I do remember 
sceing her three limes in one day, which \°l'as very 
odd And I think one of tbose incidents is mixed 

10 up in between this statement from what you have. 
J J So to answer your question, 1 don't think 
121 would be able to test- my testimony would work 
13 of any kind of violence given everything that was 
14 presented today. 
15 Q l'm sorry, 1 didn't understand your --
16 your answer there. 
17 A The last question you asked me was based 
18 upon everything that we kind of gathered today 
19 would you be able to test - present a testimony 
20 of any violence. And 1 - if that is the case, 

Pers. 21 with all of this evidence, 1 would not be able to, 

Know., 22 my statement_wo(!ldn't 
Needlesi,Iy 
CumulatMe Q Your statement would be that you could not 

2 Les tify that --

142 

3 A Based upon everything that was pre ented 
4 today. 
5 Q Thal you could not testify whether Amber 
6 l leard had injuries or did not have injuries as a 
7 result ofan incident on May 21, 2016? 
8 A Based upon everything -
9 MS. YASQUEZ: Objection. 
1 0 A - today, yes. But I do remember seeing 
J I ber a gain. And it bas to be that day if you guys 
12 are gathering that day, because it was a 
13 completely different outfit, but - and the 
J 4 remembrance is different than what you've guys 
15 seen in tbat video because it's not tbat 
16 interaction that I remember. 
l 7 Q And I just wanl to make sure that l'm 
18 clear, based on everything that you have seen and 
19 you have written in this statement, etcetera, are 
20 you able to testify that Amber Heard did not 
21 suifer domestic violence from Johnny Depp on 
22 May 21, 2016? 

143 

1 MS. YASQUEZ: Objection; vague; arnbiguous; 
2 asswnes facts not in evidence; it's argumentative. 
3 Q 1'11 rephrase it and make it very simple. 
4 Mr. Harrell, as you sil here today are you 
5 able to testify to whether Amber Heard was 
6 domestically abused by Johnny Depp on 
7 May 21 sl, 2016? 
8 MS. YASQUEZ: Same objections; and asked 
9 and answered. 
10 MS. BREDEHOFT: Let me ask it again 
1 t because I rnessed it up. Sorry about thal 
12 Q Mr. Harrell, are you able to testify L, F, P, 
13 whethcr -- whether or not, either way, whether sp F/A 
14Johnny Depp cormnitted violence, domc tic violence' ' 
15 on Amber Heard on May 21 st, 2016? 
16 A I am not. Lack of Pers Know 
17 Q Okay. 1 have no furlher questions. I am Ne~dless 
t 8 going to now let Ms. Vasquez ask you questions. CLmulat. 
19 MS. BR.EDEHOFT: Ail right. Mr. Harrell --
20 Alex, do you mind ta king off -- thank yoLL 
21 MS. VASQUEZ: Mr. Harrell and Elaine and 
22 Mr. Court Reporter, do you mind if we take a 

144 

1 live-minute bathroom break? 1s that ail right 

2 with everyone, and corne back on the record at 

3 4:55 p.rn.? 

4 17-lE VIDEOGRAPHER: Okay. lt is 7:50 p.rn. 

5 We go off the record. 

6 (Off the record frorn 7:50 p.rn. to 7:59 

7 p.rn.) 

8 17-lE VIDEOGRAPHER: lt is 7:59 p.rn., we are 

9 back on the record. 

10 EXAMINATIO BY COUNSEL FOR 17-lE PLAINTIFF 

11 BY MS. VASQUEZ: 

12 Q Hello, Mr. Harrell. Good afternoon. My 

13 name is Camille Vasquez and 1 represenl Mr. Depp 

14 in this litigation. If you'll recall. 

15 Ms. Bredehoft asked you ifyou had signed a 

16 witness staternent for the UK proceeding in which 

17 Mr. Depp sued The Sun, which i a publication in 

18 the United K.ingdorn. Do you recall testifying live 

19 by video link in that proceeding? 

20 A Vidco link, no. 

2 t Q Do you recall testifying at ail in any 

22 fashion in the UK proceeding in which Mr. Depp 
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, 
1 1 in11iatcd a lawsuit against The Sun earlicr lhis 

2 year or 2020, last year? 

3 J think it wa tbe one where they - they 

4 send me an email to sign in writing. 

5 Q Right. So just to confmn. Mr. Harrcll, 

6 olher thon the witness stalement in which you 

7 signed, you did not tcstify oraUy in that 

8 procecding; correct? 

9 A Ycs. 

10 Q Yes. l'm correct, you did not tcstify? 

11 A Correct. 
12 Q I want to talle about May 22nd, 2016, with 

13 you, Mr. Harrcll. bccausc 1 ùlink somc of the 

14 tesiimony has been a bit confusing to me. So 

15 lel's try to clear it up. Do you rccall how man:r 
16 trrne:. on May 22nd, 2016, you actuaUy interacted 

17 with Ms. ! Icard'? 

18 A No" that I think aboutit, it may ha,e 

145 

19 been either one to three rimes. Yeah, that's "hat 
20 1 recall. Because I don't remember that 
21 interaction that you just - 1 just sccn on ,ideo, 
22 so I do remcmhcr a difTerent one. 

1 Q Okay. Let's talk about the one that you 

2 remember from May 22, 2016, are you cen.ain that 

3 your interaction with Ms. Heard that you recall 

4 was on May 22nd, 2016? 

5 A I doo't. 
6 Q Okay. Lct's - do you remember or do you 

7 rccall roughly \\ hcn your interaction that you do 

8 recaU with M!->. Heard took place, approximately'? 

9 A I bclicve it \\as on a Sunday, bccause 1 

146 

1 O worked therc on a unday. o if it was a unday, 
t I then that's probably the onll rime il could',e 

12 taken place. 
13 Q Okay. Do you agree with me that it took 

14 place sometime in Ma) of2016 on a Sunday. to lhc 
15 bcst ofyour rccollection? 
16 MS. BREDEl IOFT: Objection to lhc forrn of 

17 the question. 

18 Correct, on a Sunday. 

19 Q Okay. What do you recall about the lime 

20 you interacted \\Îth Ms. Hcard on a Sunday in May 

21 of2016'? 

22 1 recalJ that she aeeded - shc wanted 

147 

1 \\Ïne but shc had rnrious packages, so ne ,vent from 

2 the front desk to the package room, and I believe 

J she had a dog and she had it \\ith her and then she 

4 let it down. And then I rcmember looking at her 

S outfit becausc il nas really nicc, l rcmember 

6 paying her a compliment. And then I rcmember kfod 

7 of going to the package room and kind of - shc 

8 had a bunch of thing and he didn't want to take 

1

9 cverything, he \\anted one specific thing. 

10 Q 1 thmk you described for Ms. Brcdchofi 

11 how large the package room is. Would you agree 

12 that it'~ -- 1 thint-you de cribed il as a closet; 

113 would you agree it's quite small? 

1 

14 MS. BREDEIIOFT: ûbJecllon to the fonn of 

15 the question. 

16 A Ye. mali. 

17 Q llow man y people. approximately, cou Id fit 

18 mside the package room at one llme? 

l 9 A laybe likc sit or seven. 

20 Q The interaction that you recall with 

21 Ms. Heard whcn shc came mto the package room wilh 

22 you, how close were you standing with her? 
148 

1 Pretty close. lt nas various, it wasn't 
2 like - it was \'Cl')' natural, so il wasn't like 
3 ,e11· close, this close, but it ,vas like shc kept 
4 going back and forth and she had hcr dog and so 
5 she \\as l..ind of catering to hcr dog and then l 
6 rcmembcr showing hcr a couple of packages, 
7 pointing and shc didn't nant to take those, she 
8 had somcthing spccilic, and I remcmber sho\\ing her 
9 each one that I rccall. 
10 Q Okay. Mr. llarrell. 1 believe you've 

11 testified prior that you've been deposed a number 

12 of times, at lea~l twice, do you recall that 

13 testimony earlier today? 

14 A C. 

15 Q Okay. l'm going to shov. you what wc're 

1
16 going to mari-. the next exhibit Ù1 ordcr, 1 don't 

17 rccall what the exhibit number that is, but the 
18 next exhibit in ordcr. l'm going to show you your 

19 prcvious depo!->ilion tram,cript from the Bloom 

120 malter. And you were deposcd -- 1 will reprcsent 

21 to you that you were deposed on 
22 January 3 1 st, 2019. 
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151 
. l. MS. VASQUEZ: Alex, do you mind pulling 1 produced in discovery, but l will confirm tbat by 

2 up, I think it's Exhlbit 9 from plainti:ffs 2 the end of today. 
3 exhibits. _ 3 MS. BREDEHOFT: More specifically, 
4 MS. BREDEHOFT: While you're doing that 4 Ms. Vasquez, l'm asking if you will agree that I 
5 °l'm going to state on objection for the reco_rd. 5 may bave a blanket objection, so in other words I 
6 I'm going to object to any questions on this 6 preserve my objection through all ofyour 
7 deposition that's not been provided to us, 7 questions on this document on the basis that it 
8 although we requested in discovery. So we are 8 bas not been provided in discovery to us. 
9 significantly prejudiced by the fact that \Ve had 9 MS. VASQUEZ:_ Understood. Yes, I agr(?e --
10 no ability to be able to review this or review any 10 MS. BREDEHOFT: I need to say yes ymi 
11 of the testirnony on it. So l'm going to object to 11 agree otherwise I have to object every time. 
12 any questions on this. 12 MS. VASQUEZ: Yoù interrupted, but I said 
13 MS. VASQUEZ: l'lljust respond to you, 13 yes, I agree. 
14 Elaine. I believe this depositiop bas been 14 MS. BREDEHOFT: Okay. Tbank you 
15 provided to you. I will confirm by the end of 15 MS. VASQUEZ: You're welcome. 
16 this deposition or later toda:r whether or not it 16 Q All right. Sei l'm going to show you -- so 
17 bas, in fact, been produced in discovery. 17 do you -- Mr. Harrell, do you recall being deposed 
18 Q Mr. Harrell, l'm going to ask you to 18 in January 31st of 2019? 
19 please- 19 A Yes. 
20 MS. V ASQUEZ: Alex -- actually, are you 20 Q And I will represent to·you, Mr. Harrell, 
21 giving me contrai over this or n6t? 21 that this is the deposition transcript that was 
22 PLANET DEPOS TECHNICIAN: This is Alex, 22 generated after your deposition. Do you ever 

150 152 

1 the tech, speaking. I'm happy to-do that if you l recall receiving this deposition transcript .after 

2 would like. 2 your deposition? 

3 MS. VASQUEZ: Sure. That would be great. 3 A I don't recaU. 
4 Tbankyou. 4 Q Do you recall ever reviewing this 

5 PIANET DEPOS TECHNICIAN: Sure. 5 deposition transcript after your deposition? 

6 MS. VASQUEZ: Please everyone bear witb 6 A No. 
7 me. lt's going to be my first time. 7 Q rm going to take you to page 11 ofyour 

8 MS. BREDEHOFT: And Ms. Vasquez, while 8 depos~tion transc1ipt. · Actually page 13. 

9 you're doing this, ljust want to make sure, I 9 Starting on lin~ 6. Mr. Harrell, l'm going, to ask 
10 don't want to continue to interrupt your flow, but 10 tbat you read lines 6 thr~ugh 11 where you were 
11 l'm going to bave now a blanket objection to any 11 asked the q4estion, let's focus in on the, 
12 questions on this because we have never seen tpis, 12 interaction tbat you previously descnbed baving 
13 it bas never been produced tous nor bas the ' 13 witb Ms. Hearci on May 22nd, 2016. You previou$ly 
14videotaped deposition been provided tous. I 14 testlfied about providing a package to Ms. Heard 
15 don't want to -- I don't want to object to every 15 on that day. Can you tell us about your 
16 single question I ask Will you agree that we 16 interaction witb Ms. Heard on May 22nd, 2000 -- or 
17 have a blanket objection to anytbfng b~ing asked . 17 on May 22nd, full stop? 
18 on this because it was not produced on discov~ry? 18 MS. BREDEHOFT: l'm sorry, ,before you go 

19 MS. VASQUEZ: I agree that a blanket 19 in, l'm going to -- I have additiçmal objèctions. 

20 objection is better than interrupting every 20 l'm going to object that this is an irnproper 
21 question. I think it'll make it go faster for 21 question, an improper manner to ask these 
22 everyone. I disagree that this bas not been 22 questions, and you can't ask a, witness. to just go 
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, 1 in and read something. So l'm going to objcct to 
2 it on that basis as well, and hearsay. 

3 Q Did I mess this up? Mr. Harrcll I'm 
4 going to ask you rcad from line 12 on page 13 of 
5 your deposition testimony through line 25. Let 
6 me know if --
7 M . BREDEHOFT: Same objection. 

8 orry, line what to what line? 
9 Q 12to25onpage 13. 

1 0 Am I reading it out loud or just to 

11 myself? 
12 Q You can read il to yourself. 

13 A Okay. 
14 Q l'm going to ask you a question. 
15 Mr. Harrell do you recall testifying that you 

153 

16 interacted with M . Heard on May 22nd, 2016, and 
17 that you took her back to the package room to 
18 retricve a package? 
19 MS. BREDEHOFT: l'm going to object 10 the 
20 fonn of the question. 11's an ùnpropcr way to ask 
21 the questions, as well as leading and hcarsay. 

22 MS. VASQVEZ: l'm allowed to lead this 
154 

1 witne s. lt' not my witness. 
2 M . BREDEHOFT: Actually, you did a 
3 counter -- you actually did a counter notice of 
4 depo ition, so i1 is your witness. 
5 Q Mr. Harretl do you remember the que tion? 

6 1 do not. 
7 MS. VASQUEZ: Okay. Mr. Court Reporter, 
8 do you mind reading back the question. 
9 (Reque ted portion read back.) 

JO Ycs, 1 do. 
11 Q Mr. Harretl l'm going to ask you 10 read 
12 on the next page, page 14, beginning on lincs 
13 eight through line 23. 

14 Yc . 
15 Q Do you recall describing M . ! Icard as 
16 quote, a beautiful girl the day that you met her 
17 -- that you interacted with her on May 22nd, 2016? 
18 M . OREDEHOFT: Objection to the form of 
19 the question. lt's an irnproper use of the 
20 depo ition and the attempts to refresh 
21 recollection. lt's also leading and calls for 
22 hcarsay. 

A Ycs. 
2 Q What do you recall about your interaction 

3 with M . Heard on May 22nd, 2016, about her 
4 appearance? 

155 

5 A I rcmcmber hcr wcaring kind of likc a sun 
6 outfit, a sundrcss of somc sort. And I rcmcmber a 
7 dog. And ycah, she was vcry plcasant. That' 
8 kind of aU l remember. 
9 Q Wa she wearing a jacket on top of the 
10 sundress? 
11 A I don't think o. That' why I was a 
12 Little bit caught off guard from the footagc that 
13 you guys sccn. l'vc ncvcr sccn that footagc, but 
14 that doesn't match the interaction that I remember 
15 that day. lt couJd have vcry wcll been an 
16 interaction that wc had that day. 
17 Q When you interactcd with M . 1 leard on 
18 May 22nd, 2016, do you rccall her having any marks 
19 or cuts or bruising or swelling on her face? 
20 MS. BREDEHOFT: Objection; leading. And 

21 a ked and answered. 

22 That day, no. 
156 

Q When you ay thal day, are you referring 

13
2 to May 22nd, 2016? 

Correct. Yc . 
4 Q !-lad M . Heard had swelling or redness or a 
5 bruise or a eut on her face, do you think you 
6 would've noticed? 
7 MS. BREDEHOFT: Objection to the form of 
8 the question. Calls for speculation; 
9 hypothetical; and expert witnes opinion as well 
10 as lead ing. 
11 1 believe l wouJd have noticcd. l'm very 
12 ob crvant 
13 Q Do you recall if Ms. 1 leard was wearing 
14 makeup on May 22nd, 2016, when you actually 
15 mteracted with her? 
16 MS. BREDEHOFT: Objection. 

17 A She was wcaring makeup. Very littlc, like 
18 glittery makcup. 
19 Q When you ay glittery, what do you mcan by 

20 that'? 
21 A Iridescent, likc sparkly, mayhe some type 

22 of powdcr or some type of light blush, silvery 
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157 

1 'type of like natural-toned makeup. 
2 Q Woukl you agree with me that it was hght 
3 makcup, if any makeup at all? 

4 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 
5 the que tion. 

6 A Yes. 
7 Q At any lime that you interacted with 
8 Ms. !Icard did you ever see any bruising, swelling, 
9 red mark on her face? 

10 1 didn't. 
11 Q How about on her body? At any time that 
12 you interacted with Ms. Heard while he was a 
13 rc ident at Eastern Columbia, did you ever ee any 
14 marks, cuts, bruise , welling on any part ofhcr 

15 body? 
16 1 did not. 
17 Q Had you seen any marks, culs, brui ing, 
18 swclling, do you think you'd recall? 
19 MS. BREDEHOFT: Objection to fonn of the 
20 question; calls for speculation; hypothctical; and 
21 an improper fonn. 

22 A I believe I would 
158 

1 Q Earlier in this deposition, Ms. Bredehofl 
2 howed you orne photographs of Ms. l leard that you 
3 identified as photographs of Ms. Heard and you aw 
4 -- 1 presume you saw a number ofwhat appeared to 
5 be injurie documented in those photograph . !-lad 
6 Ms. l leard looked like she did in any of the 
7 photographs when you interacted with her in 2016, 
8 would you remember that? 
9 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 
1 O the que tion; calls for a hypothetical; 
11 speculation; improper fonn. 

12 1 lost you a Little bit of that 
13 conversation. You kind of froze. Would you be 
14 able to -
15 MS. VASQUEZ: Mr. Coun Reponer, 1 
16 apologize, Paul, would you mind rereading that 
17 question. 
18 M . BREDEHOFT: Same objections. 

19 
20 

A l'd say no. 
Q o, you wouldn't remember if she had any 

21 bru1Smg or marks on her face or you \\OUld 
22 remember'? 

159 

1 A 1 - I nould remcmber if hc had marks on 
2 her face, but I wouldn't rccall if - bccause it 
3 wasn't - because she did have makeup on, so 1 
4 wouldn't recaU if it was covered or not. 
5 Q lsn't it truc, Mr. l larrcll, that you said 
6 Ms. ! Icard appcared to have vcry light makeup on --

7 A Yes. 
8 Q -- some powder and conccalcr? 

9 A Yes. 
10 Q l'm going to how you another photograph. 
11 MS. VASQUEZ: Alex, do you mind puUing 
12 up, please, Plaintifl' o. 13. Thank you, Alex. 
13 Q Mr. Harrell, do you recognize the person 
14 depicted in this photograph? 

15 Yes, mber Heard. 
16 Q Okay. l'm going to rcr,resent to you, 
17 Mr. 1 larrell that this is a photogrnph Ms. ! Icard 
18 has actually produced in discovery. And according 
19 to the metadata that's attachcd to this 
20 photograph, it appcars that it was taken on 
21 May 22nd, 2016. 
22 Had Ms. Hcard had the red mark and \\hat 

160 

1 appcars to be bruising above hcr cyc on 
2 May 22nd, 2016, whcn you intcrnctcd with ber, 
3 would you suspect that you \\Ould have seen that? 
4 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 
5 the que tion; caUs for peculation; hypothetical; 
6 and improper fonn of the que tion for the first SP, L ck of 
7 part, making representations. 

8 A I do not. 
9 Q Sorry, l'm a Little unelear. You would 
1 O not have seen that or you would have secn that? 

11 A I think that isn't - 1 think that could 

Pers. now, 
lmpro er 
Opini n 

12 have been covered with very light makeup bccause 
13 it just looks like redness, so I could very well 
14 have missed that. Recause it's not very dark, 
15 it's very light. That's easily- in my opinion 1 
16think that could easily be co,ered with powder or 
17 a little bit of concealer. lt's not as dark as 
18 like undereye, so I could have , ery well missed 
19 that. lt looks like acne. 
20 Q Had Ms. Heard had swelling on her face on 

1

21 May 22nd, 2016, do you think you would've noticed 
22 that? 
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161 

MS. BREDEI IOFT: Objection lo fonn of the 
2 quc~tion --

3 A Absolutcly. 
4 MS. BREDEI IOFT: -- calls for speculation: 
5 hypothetical. 
6 Q Do you recall seeing any swelling on 
7 Ms. Heard's face on May 22nd. 2016? 

8 A I do not. 
9 Q Would you agree wiù1 me tbat if a ccll 
10 phone had been Ù1rown at Ms. Heard's face, she 
11 would've had swelling? 
12 MS. BREDEHOFT: Objection to the form of 
13 the question: calls for expertise and 
14 hypothctical. lmpropcr question for this witne~s. 

15 A I think so. 
16 MS. VASQUEZ: Alex, may I have you please 
17 pull up Plaintitl's Exhibit 14. 
18 Q Mr. Harrell, do you recognize the person 
19 depicted in this photograph? 

20 A Yes, Amber Heard. 
21 Q When you interacted with Ms. Heard, did 
22 you cver sec her have an injury on her face as the 

162 

1 one depicted in this photogntph? 

2 A o. 
3 Q Sitting herc today, had she had an injury 
4 on hcr face as the one depictcd in this 
5 photograph, would you remembcr iliat? 
6 MS. BREDEHOFT: Objection to fonn of the 
7 question: calls for speculation: hypothetical. 

8 A Yes. 
9 Q I low would you descnbc the lighting in the 
10 lobby of the Eastern Columbia Building? 

11 A Spotted o it's dark, but spotlights 
12 throughout. But it's easy to sce, it's not very 
13 bright, but it's ,·ery spotlighted If you're 
14 standing in the front desk, there's spotlights 
15 right on your hcad ln the hall lcading to the 
16 package room it's bright lights, so it's like 
17 fluorescent lights ail the way through, so il 
18 changes from the front desk to the package room 
19 bal~ and then the actual package room is 
20 completely different lighting, so it's thrcc 
2 J differcnt types of lighting in that littlc arca. 
22 MS. VASQUEZ: Okay. Thanks. Alex. 1 think 

1 you can rcmove that picture. 
2 Q Mr. 1 larrelL have you ever received 
3 payment in exchange for your testimony in any 
4 proceeding? 

5 A Yes. 
6 Q From whom? 

7 A I think it was the first deposition we 
8 got, it was attached to the back, it was like a 
9 check that attached to the back. 
10 Q When you say attachcd lo the back, you 

163 

11 mean il was attachcd to the back of the subpoena? 

12 A Correct. 
13 Q Was that your mileage fees? Do you recall 
14 iflhat was ù,e mileage fees? 

15 A Yes, that was exactJy what that was for. 
16 Q Besidcs milcagc focs attached to any 
17 subpoena in Califomia, have you ever been paid by 
18 anyone to testify'? 

19 A o. 
20 Q Has anyone evcr oflèred to pay you to 
21 tcstify in any malter? 

22 A o. 

Q ! las anyone at ail ofTered you any oilier 
2 bcncfit in retum for your testimony? 

3 A Throughout likc lcgally or? 
4 Q ln relation to this -- these incidents? 

164 

5 A There bave bccn people who have reached 

6 out to me like joumalists, like alJ types of like 

7 1 guess publicists, but not like legally, just on 
8 like social platforms that are going to the 
9 building, things of that nature, but not formally 
10 or legally or any of the lawycrs that I know of. 
JI lt's just been random people's attempts to kind of 
12 message me indirectly off the record. A lot of 
13 people have said off the record this or trying to 
14 get statements about the situation or more 
15 evidence about the situation but ail those weren't 
16 any of the court-provided sources that I know of. 

1

17 Q Has anyone rcprcsented 10 you thal they 
18 rcprcsenl Mr. Depp in relation to any benefits in 
19 exchange for your testin1ony? 

20 A o. 
21 Q ! las anyone representcd that they represent 
22 Ms. 1 leard in exchange for your testin1ony? l'm 
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.. 
orry, 1 didn't catch that. Was that a no? 

2 o. 
3 Q Going back to the witne s statcment that 

4 wa ubmitted in the UK proceeding, Mr. Harrell. 

5 You said that you received it by email; i that 

6 right? 

7 Yes. 
8 Q I believe your testimony, feel frcc Lo 

9 correct me, 1 believe yourtes Limony was that you 

10 reviewed it, changed some thing that you didn't 

11 agree with, and then returned it; is that your 

12 te timon y? 1s that an accurate description of 

13 your testimony? 

14 Emailed it back, yes. 
15 Q Did you make some changes to your witne s 

16 tatement? 

17 1 did. 

165 

18 Q And did you make tho e changes in the Word 

19 document on your computer? 

20 A I believe I did. And it was something 
21 rcgarding - very minimal, it was likc about the 
22 job title, things Uke - that I knew were 

incorrect. 
2 Q So is that to say that everytlùng else 

3 that was in the tatement you agreed with and was 

4 accurate and correct? 

166 

5 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 

6 the question. 

7 With the statcment I just scen today? 
8 Q The statement that you reviewed and that 

9 you changed? Did you only change -- let me -- let 

10 me ask a clean question. 

11 Did you only change what wa incorrect in 

12 the tatement? 
13 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 

14 the question. 

15 Yes. 
16 Q o doe that mean that everything that was 

17 correct in the statement you left unchangcd? 

18 MS. BREDEHOFT: Objection to fonn of the 

19 question. 

20 A From the email that I received, yes. But 
21 from what we reviewed today, it doesn't seem likc 
22 it was the same becau e I wouldn't have agrced to 

1 
167 

1 half of that. 

2 Q Okay. So is it your testimony --

3 A ln fact, when I emailed him back, 1 

4 remember my signature but it was only one page and 

S it was just the signature page, it wasn't any of 

6 the documents according to it. lt was just the 

7 signed last page with just my name and a line. lt 

8 didn't have any statcment part. 

9 Q Sois it your testimony, Mr. llarrell, that 

10 the exhibit that Ms. Brcdehoft showcd you, the 

11 \\itnes statement, was that not the witness 

12 statemcnt that you submitted in the UK proceeding? 

13 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn of 

14 the question. 
1 S A Everything that "c "ent o,er today as far 

16 as the statement I did nol sec ail of those 

17 documents. It wasn't the samc exact thing that 1 

18 "ould've signed becausc I was - l'm una"are of 

19 half thosc things. So I don't undcrstand why 1 

20 would sign off on a lot of thosc things. lt was 

21 the lirst time l'vc secn a lot of that. 

22 And what I changcd was m) job title, 1 
168 

think, because they had me - and I only remember 

2 it being ,ery small, like a paragraph and a half, 

3 o,o paragraphs, and toda) "e presented a whole 

4 laundry List of A through Gand E., and l'm a 

5 little bit - I feel a little bit sidetracked 

6 becausc I don't remember that bcing that way. 

7 do remcmber the interaction being over weeks, span 

8 of weeks, and somconc calling me saying, 1 need 

9 you to sign this papcr, and it "asn't a lot. And 

10 1 cndcd up signing something from my phone, now 

11 il's kind of brought it back to memory, and 1 

12 marked up - 1 used the Markcd Up app. And it was 

13 only the last page wilh nothlng else included "ith 

14 it. But I know they were "orking on a very tight 

1 S deadlinc, and I do rccall the date changing many 

16 lime about the situation. 

17 1 rcmember I also got sick. 1 got ve11 

18 sick around that time as "ell, and I probabl) 

19 "asn't as helpful because 1 "as ,c11, ve11· ill. 

20 ln fact, the last lime that anyonc subpoenaed me 1 

21 nasn't able to makc it to an) of the trials or an) 

22 of the conversations. 1 didn'I want to do il 
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' 169 1 
... ~ 1 because I bad COVID and I didn't want to partake l 

171 

had o,o at this montent when it was in writing. 

2 in an~ of it. 2 MS. VA QUEZ: Okay. Alex, 1 don't know if 
-- 1 don'\ know 1 have control. Thank you. 3 Q Thank you. Mr. Harrcll, and I apologize. 13 

4 l'm glad that you'rc feeling beuer. 4 
5 MS. VASQUEZ: Alex. do you mind bringing 5 
6 up - 1 don't know what ex.hibit numbcr it is, but 6 

7 the witncss statement from lhe UK proccedmg. 7 
8 PLANET DEPOS TECI INIClAN: This is Alex, 8 

9 

And titis one ,,as in 2019. 
Q This witncss statement. 1 beLievc was 

cxecuted m 2020. 

A Ycalt, so I don't think I would'vc agreed 
"ith that bec a use I didn't \\-Ork there then. 

Q End of2019? 9 the tech speaking, 1 belicve that's Exhibit 3, 
10 1'11 bring it up. 1 O A Uke, looking at the first couple of 
11 MS. VASQUEZ: Okay. Thank you. That is 

12 it. 

11 sentences it says I was, Uke, working at a place 
12 1 didn't work at, lhing at a place I didn't li~e 

13 PLANET DEPOS TECI INICIAN: Great. 
14 Q Mr. Harrell, f'm sorry to make you go 
15 through this again. but when you first received 
16 the dral1 witncss statemenl, do you rccall 
17 rcviewing and agreeing Lo paragraph 1? 

18 A Well, witlt, first I can say, I don't 
19 remember it being formatted like this, 1 just 
20 remember it being, likc, at bed or an email. And 
21 so l'm looking at thi and it looks like a legal 
22 document that I probably would have becn spcnt a 

170 

l little bit more time if I reel like it was 
2 prescnted like this. But I remember it being 
3 certain things because wc originalJy wanted 
4 meeting in person and then. like, it didn't bappcn 
5 and thcy werc like, wcll, we can do a statement, 1 
6 think it was after months and months of 
7 anticipation, and then they ended up having me 
8 agree to a draft that already was writtcn. 
9 Q Okay. Weil, do you recall reading 

1 O paragraph 1, the sub~tance or paragraph 1. in 
11 \\hatcvcr fom1a1 it was prescnted to you, and do 
12 you remember agreeing with paragmph I '? 
13 MS. BREDEHOFT: Objection to the fonn or 
14 the question. Go ahead. 
J 5 A I don't remember. 

1 

13 at. For a whole year, it's a whole completely 
14 difTerent - like it says I w as a brand manager, 1 
15 wasn't a brand manager in that year at ail, and 1 
16 think I would've corrected that. And then at that 
17 lime it probabl) w asn't like three years, more 
18 like mo or maybe -
19 Q Okay. 

20 A - going on h"o. And then so my address 
2 J is kind of wrong, my job isn't the right one, and 
22 thcn the time of w orking at the Eastern, 1 don't 

172 

lhink il "as thrce) ears. 
2 Q Ali right. 
3 A t that moment. 
4 Q Understood. Lct's go down to paragraph --
5 A I do rcmcmber that - those similar 
6 details nere adjacent to the one al the beginning, 

7 \\hich happencd in 2016 '"hen I got the deposilion 
8 of that. Those are VCJ') similar to the nording 
9 lhat I probably \\Ould've said before. 
1 O Q Alex [sic]. you JU"I test1lieù that the 
11 \\Ording m this witnes:. ,tatcment is sunilar to 
12 your tcsumony from 2016. your deposition 
13 tc:,t1mony. is Lhat what you're referring to? 
14 A From that first sentence - th8t first 
15 p8ragraph, 1 think th ose det8ils "erc pro b8bly 

16 Q Do you agree \Hth the stalements in 16 18ken from '"h8t h8ppcned in 2016 bec8use it's more 
17 paragrnph 1. s1ttmg hcre today? 17 81igned \\ith m) life thcn. But ir 1 "ould'H ~ccn 
J 8 A orne of the m. 1 don't think I worked 18 1his, 1 "ould', e fiud th81 right 8\\8~'. 
19 there three yea rs at that moment. And thcn my 19 Q Looking at paragraph 8. Alex. l'm so 
20 first witncss statcmcnt in these procecdin~s. 1 20 'iorry, looking at paragraph 8, Mr. Han-cll. l'm 
21 don't think it was my first timc talking to them 21 spenking 10 Ab. bccausc 1 thought hc had control 
22 at this specific time because I think l'vc alrcady '22 Do you recall testirying in 2016 at your 
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, 
.. t I de~ltlOn that fvb. ) Icard approach..'<i )-UU wnh ll.!r 

2 ùog 01 th! frort dcsk? 

3 Ycs. 

4 Q WowJ )OU O!_!l\,"C wir.h rre, Mr. Ham:O. tml 

5 ym.r rreimry ,,w, beuer 11 2016 wtrn }OU ,,ere lrst 

6 dcposed oftll!SC n:idenlli'! 
7 A M) nrnvry of these incidents probably ,ms 

8 100 percent betterghena nnnlh laterorhm 

9 nnntm Inter. But since l',e been talking about 

10 this incident for the lasl fouq cars, 1 feel like 

11 1 haven'I reaUy skippcd a beal. lt noy not be as 

12 dctailed, but I do ren"l'niJer the specific incidents 

13 once )'OU gu)S hl) il out for rœ in like - il 

14 nasn't a lot to grah on 10, but 1 \\ould reO"l'niJer 

15 certain things Uke details and :my of the alleged 

16 btuses ors,wUing oranything like that, 1 feel 

17 like 1 ,wuld have rerœniJered that Ioda). 

18 MS. V ASQl.if.2.: Okay. Ali rigjll I don't 
19 th!ric I lnve any fùrtrer qœstxlŒ for )OU. 

20 Mr. l lam:ll l lhink tt•~ cxhaustcd. 

173 

21 EXAMINATIO BY COUNSEL FOR lrlE DEFENDANT 

22 BY MS. BREDEI IOFT: 

1 Q Okay. Mr. l larrcll. 1 slill have -- 1 have 

2 a fev. more. 1 gel to go last since I started. 

3 l'IJ try to make it :ll. quick as po!>~ible. 

4 Now. you tcs111ied -- you tc,111ied thal 
5 ,\fs llcarù \\as wcarmg-- lhat Amber lleard \\as 

6 ,,.canng makeup that ) ou rccall on thnt day on 

7 Ma}' 22nd. 2016. 1;. that correct'' 

8 A \es. 

9 Q O"'a> And I thml. 1 ,,rote 11dmH1100. 

1 O bccau5e you testificd J httle bit more about 11 

174 

175 
11 A - that I kno" of that could co,er stufT 
2 likc that. That's still considered light makeup. 
3 Q An<l that wœ; going Lo be my next question. 

4 1 r Ms. Hcard ha<l bnitscs or S\\Cllmg. there's L,R 

5 ccnam things that she can do \\lth makeup Lo F/A, 

6 covcr thosc up bccausc shc <locsn'L wanL pcopk: toof P 
7 sce Lhose, \\OUld you agrce'? 

8 MS. VASQUEZ: Objection; calls for 

9 speculation. 

JO .\ \\ith bruises, 1 agree. \\ ith swelling, 1 
11 don't think - 1 think 1 "ould ha"e noticed that 
12 given our distance -
13 Q Butyou--

14 - any kind of -
15 Q But you \\Crcn't lookmg for .,,..,clling; 

16 right'? You di<ln't have a cluc that ,omcthing had 

17 huppcne<l the night bcforc? 

Kno 

lmp 
Opi 

18 MS. VASQUEZ: Objection; as urnes facts not 

19 in cvidcnce; argumentative; asked and answere<l. 

20 1 wasn't looking, but I think gi\.'en seeing 
21 anyone at a certain calihcr, ~ou just - attention 
22 to detail, and I think I would ha,e noticed 

176 
1 ~omcthing likc that bcfore, bccause I rcmembcr 

2 'iCeing her and her heing so heautiful that if 'ihe 

J had an) kind of imperfecrion, 1 \\Ould',e noticcd 

4 it. Like, if something nasn't oka), 1 probahl) 

5 "ould', e noticed it. .\nd I rcmembcr talking to 

6 her. And ghcn my c,pcriencc \\ith people \\ho ha,e 

7 had - something happened, il'~ not as ea'i) a~ a 

8 con\l.'rsation that - as I remembcr the 

9 con,e"ation \\Ïth her, if that makes sense. 

10 Q 'o 1 \\ant 10 Jll'-1 stay on that tor a 

l I moment. l lo,, much cxperiencc do you have \\ ilh the 

l 2 C\ olution of bnw,mg and s,\el~ng aftcr ,omcbmly L, R 

SP, 
Lack 
rs. 

., 

per 

1 1 m responsc to Mr Dcpp's coun;.cl's questions. bu1 

12 you ,aid that you 1hought shc may ha\C hall somc 

13 concealer, somc po,Hkr. "orne blusl~ anù somc 

14 ghttcry makeup, do you recaU that'! 

lJ has bccn bcalcn? 
14 MS V ASQUEZ: Objection; argumentative 

Arg ment. 

15 A I do rccall Sa) ing she ma) ha,·e had 

16 ~omething like ail), like those products. 1 don'I 

17 knon ir 'ihe had all of those products on at once 

18 but 1 - nhen 1 sa) light to minimal, 1 mean 'ihe 

19 could',·e had somcthing small a\ conccaler, just 

15 \ 1 mcan, m) c,perience ,·arie,. 1 think l'm 

16 ob, iousl) a differcnt ethnie group, bruising looks 

17 completel) differcnt than - people of m) color 

18 than people of her color. But I think melling is 

19 differcnt, and I think - 1 ha,e a lot of 

20 lighl makeup \\hen I gave you the c,amples thal )OU 20 girifricnds, 1 \\Car makeup ffi)'lClf, 1 kno" \\hat 

21 named - 21 ~\\clling \\Ould look like '"ith makcup tl) ing to be 

22 Q 0~ -- 22 co,ercd up. 1 mean, 1 ha,c a lot ofgirifriends, 
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179 

Argllm~ t. l have a lot of friends who have donc that before, 1 Q Weil, let's pull up Plaintiffs Exhibit 14 L, R, H, /A, 
2 1 would noticed S\telling covered by makeup versus 

3 bruising covered by makeup, if that makes sense. 
2 for a minute. This is plaintiffs, l'm looking lmprope 
3 for Depp's here. 

Opinion 
So, Mr. Harrell is there swelling here? 

L, R, S , 

F/A, La 

of Per .7 

Q Ali right. So -- and let me ask this a 
different way. And I think you have indicated 
that if Ms. Heard had bruises she could've covcred 

that up with the type of makeup she had on 
May 22nd; correct? 

4 

5 
6 

A lt does look like swelling. 
Q Where is the swclling? Could you tell me 

7 where it is? 

8 A lt looks like in the middle of that 8 
Know., 

9 A Correct. 9 bruised area. lt looks like it protrudes off the 
10 skin, it kind of cornes up a little bit. lmprop 

Opinio 
Q But let's talk about whether there was 

welling or not. How long aftcr a punch or a hit 11 Q Now, is that -- do you know what day this 

12 or an object hits somebody does the swelling how 12 is after the injury? 
13 itself? 13 A This, 1 have no idea. 
14 MS. VASQUEZ: Objection; calls for 14 Q Okay. Do you know what kind ofswelling 

15 speculation; asked -- calJs for an expert opinion. 15 patterns Amber has? 
16 Q Do you know? 16 MS. YASQUEZ: Objection; catis for 
17 A From my experience, 20 minutes, 17 speculation; it's an incomplete hypothetical. 

18 30 minutes. 1 mean, fairly soon. 1 think 18 Also assumes facts not in evidence. 
19 swelling is the ability to try to have your body 19 A l'm sorry, was the question if I know what 
20 rcpair the wounded area and then the blood kind of 20 kind of swelling patterns Amber has? 
21 vessels and circulates, so swelling in my opinion 21 Q Yes. L, R, H, F/ , 
22 could become before bruising or adjacently. 22 A I don't know the swelling patterns Amber ______ _,__ ___________________ _ 

180 

1 Q So would you agree, though, that it might 
2 make a difference on where the blow is and what 
3 part it hits and how it hits --
4 MS. YASQVEZ: Objection. 
5 Q -- and when that swelling occurs? 
6 MS. V ASQUEZ: Objection; vague and 
7 ambiguous; calls for speculation; calls for an 
8 expert opinion ofa lay witness; improper 

9 hypothetical. 
10 Q Let me ask it this way, Mr. Harrell, have 
1 1 yo u ever had s urgery? 

12 A Yes. 
13 Q And do you recall that the swelling 
14 sometimes comes several days later after sw·gery? 
15 MS. V ASQVEZ: Objection; incompletc 
16 hypothetical. 
17 A From my facial surgeries, no. lt usuaUy 
18 happens within the same day and then it gets 
19 better as the days progress. Bruising is 

178 

20 different. Bruising darkens as days go out., but 
21 swelling's different. And l've had various facial 
22 surgeries. 

1 has. lmproper Opinion 

2 Q Okay. Now, l'm going to ask to pull up 
3 Plaintifrs Exhibit 11. This is Depp's 11. 
4 PLANET DEPOS TECHNICIAN: This is Alex, 
5 the tech speaking. You're looking for the video, 
6 ma'am? 
7 MS. BREDEHOFT: No, it's plaintiffs 
8 exhibit -- it's Depp's 11, 1 believe it was. lt 

9 was a picture. Another picture. 
10 PLANET DEPOS TECH ICIAN: Eleven in my 
11 r.Jes is an A VI video. 
12 MS. BREDEHOFT: Let's try for Plaintifrs 
13 13. 1 might have gotlcn that one wrong. 
14 PLANET DEPOS TECH ICIAN: Oh, are you 
15 looking for one that's already been brought up? 
16 MS. BREDEHOFT: Yes. 
17 PLANET DEPOS TECHNICIAN: I understand. 

18 have il. 
19 Q Now, Mr. Harrell, do you know what day L, R, 
20 this is from thcse injuries on Amber? 
21 A o. 1 can assume something, but again 

22 this is the first time that l'm seeing these 
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1113 " , • 1 photograpbs - 1 A Correct. L, R, , F/A 
L, R, H 2 Q Yeah, l'm no1 --

F / A, 3 A - so I ha,·e no ide a of the coïncidence. 
2 Q 01-ay And you "woukl not ha,·e noltced; 
3 correct'? 

lmpr er 
Opini n 

lmprop 4 Q And I don't want you 10 assume anything. 
Opinio I think 11's prctty important not to assume 

6 anythmg. But I thûlk you've te 1ified that 1l11s 
7 part1eular p1eturc could be covercd up by mal-eup; 
8 correct? 

9 A Yes. 
10 Q Ali right. And in fact, you felt tha1 
11 whatever makeup ù1at Amber had on May 22nd. if 
12 this was her injuries on May 22nd could've been 
13 covered up, would you agree? 

l 4 A Sorry, can you answer the question - or 
l S ask the question straight? 
16 Q 1 bclievc I understood your testû11011y m 
17 rcsponsc to Ms. Vasqucz 1ha1 if these mjunc~ 
18 were û1jurie~ that M~. 1 leard had on May 22nd, the 
19 makeup that shc had on Ùlat day that you obscn cd 
20 eould have covered thesc injuries up; correct'? 
21 MS. VASQUEZ: Objection; assumes facts not 
22 in evidence. 

182 

4 A Correct. 
5 Q 0kay. Let's -- 1 think you mùicated that 
6 you thought you had prctty good mcmory back in 

7 2016, do you recall Ùlat? 

8 A \'es, 1 do remember saying that 
9 Q l'm gomg to go ahead and go back to 

1

10 Harrcll o. 1. And do you recall givmg -- you 
11 recall givmg your testimony on July 28th, 2016; 

12 correct? 
13 1 think that was the one at the Century 
14 City building, 1 do believe I remember that. 
15 Q 0kay. 

16 The first one. 
17 Q And you were under oath; correct? 

18 A Ye . 
19 MS. BREDEII0FT: AU right. l'm gomg 10 
20 ask -Alex, ifyou can go Lo page 19. And 
21 actually. ifl can take control, so I can -
21 iliere's a couple oflines right above, l'lljust 

Q l'm a king. 1 believe you d1d say that. 1 go right above, if thal's okay. Thank you. 
2 did you not? 2 Q So, Mr. llarrell, going to a k you to take 

184 

L, R, H 3 A If the sequence or da)s from 1his photo 3 a look. starting on page 18 on linc 23. do you see 
F/A, 4 here that l'm seeing, this day, it could be ver) 4 that'? 

lmpro light makeup that co\Crs that little mark. 5 A Yes. 
Opinio Q 0kay. Do you remcmber Ms. Vasquez saymg 6 Q Ali nght. And you werc askcd -- il asks 

7 that the metadata on this particular picturc was 17 first --
8 May 22nd'? 8 Did you work on May 21 st, you did not. 
9 A I don't recall that, but is this the one 9 And thcn it says did you work on Sw1day, May 22, 

10 that shc was rcfcning 10? Bccause there was a IOand you said. 1 did not. And thcn it says, do you 
11 differcnt photo that \\C lookcd at. 11 rcmcmber ,, hat timc you ,, orkcd'? Vou sa1d 1 did, 
12 Q This is the one that ~he was refening to 12 l'm sorry. Do you remcmbcr ""hat tilllt! you "'orked'? 
13 when she said that. 13 Yes. my shift nms from 8:00 a.m Lo 4:00 p.m 
14 A 0kay. \Vhat was the question'! 14 And did you see Amber Ùlat day'? 
15 Q So if this was May 22nd. wh1ch L, what 15 1 did. 
16 Ms. Vasque, represented il to be. then \V hen you 16 Whcrc \\. as Amber whcn you Ml\\ her that day? 
17 saw Amber l leurù on May 22nd. the makcup that Amber 17 She came Lo the front dcsk and she asked 
18 Heard had on that day could'vc covcrcd this up; 118 about a package -- for a package that she 
19 correct'! 19received. 
20 MS. VASQUEZ: Objection; calb for 20 So you were sttting al the front desk'? 
21 speculation; assumes facts not in cvidcncc. 21 Y es. 
22 Q Correct? l'm sorry, Mr Harrell -- 22 And Amber\\ alkcd up to the fi-ont desk' 1 
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Ycs. 
2 And how far apart wcrc you !rom Amber at 
3 this time? 
4 lt says, 1 was sitting dov.n, she came to 
5 the fi-ont dcsk. and I carne across. She had a dog. 
6 And I rcmember complrmcnting hcr dog. \\ e 
7 exchangcd some dialogue and thcn shc said l'm hcre 
8 to prek up a package. An<l at that moment 1 
9 remember secing a bunch of packages. 1 sa1d, 
10 okay, right th1s \\ ay. And wc had an interaction. 
11 We walked up to the packages room. We wcnt 
12 through a few di ffercnt packages. And she's likc. 
13 1 didn't want that one, 1 don't want that one, 1 
14 don't want û1at one. What l'm expccting is wine, 

15 and I gave her wine -- and I gave hcr winc that 
16she was expectingand she was likc thanks. 
17 So you had a conversation\\ 1th Amber? 
18 Yes. For approximately-- 1 want to say 
19the whole 10tcraetion \\as probably like the to 

20 cight minutes. primarily because Il was -- it 
21 started out with boy, how arc you'? 1 treat hcr 
221 ike evcry orner residcnt. lt was one of the 

1 fm.t expcricncc::, --
2 Sorry, \\hcre did we go -- 1 just jumped 
3 that one --
4 -- ftrst expcrienccs where we had dialogue 
S together and she had a dog and itjust kind of 

186 

6 made scnse to comment about a dog and then go into 
7 reconciliating her package, so live to cight 
8 minute . 
9 Il was a friendly conversation? 

10 Yc. 
11 Okay. Now. That's \\.hat you lc~tificd to 
12 m July 2016; correct'! 

13 A Yes. 
14 Q Ali right. And you didn't testify thcn 10 

15 anothcr convcn,ation. just this one, and it was 
16 1.00: correct'? 
17 A The timc, not correct, but yes, this onl) 

187 

Q But you didn't tcstify 10 another 
2 mterac11011, did you'! 

3 A Ali the-
4 MS. VASQUEZ: Objection: argumentati\e: 
5 also rnisstatcs ù1e te timony. 

6 
7 

A I wasn't asked about another conversation. 
Q Let's go down herc. Page 22 hm: 19. "did 

8 you c;cc Amber again that da)-on the 22nd or was it 

9 Just the one cncounter?" Just -- your ansv.-cr was, 

10 "Just the one cncountcr. Then l'vc c;een -- not 
11 physically. but l've seen her on the elcvator" 

12 Do you sec that? 

13 A Yes. 
R,H 

14 Q And Ûlat was the one whcrc you talkcd 
1 S about hcr being in the clevator about an hour 
16 later and she v,as hugging somcbody and you 
17 couldn'I recall 1f it .. , as a male or a fèmalc. 1 
18 thought 11 was a male, but it rrught have been a 
19 fcrnalc with an cdgicr -.tylc. Do you sec that'? 

20 A Yes. 
121 Q Okay. So you v.-ere askcd if thcre was any 
t22 other cncounters and that was that was Ûle only _ 

IRR 
one that you said in July of 2016 that you 

2 rccalled, do you remember that? 

3 A Yes. Following this, )CS. 

,4 M . BREDEHOFT: ow. Ale"{, could you do me 
S a favor and bring up Harrell Exhibit 3, the 
6 witness statemcnt again. And I just want to make 
7 sure -- and if I can contrai it. Thank you. 
R Alex, can I have control please. Alex, did we 
9 losc you'? 1 think wc --
10 PLA ET DEPOS TECI I ICIAN: Hi, r'm here, I 
11 had to -- you should have comrol. Pardon me. 1 

112 just - when you ha\.e control I can't unmute 
13 rnyselfbccause I don'l have the mouse. 
14 MS. BREDEHOFT: Got it. Okay. 
15 Q So, Mr. llarrcll, l'm going to l>how you 
16 \\hat's been marked as llarrcll [;.:<llib1t 3 No\,, 

L R H 18 one conversation. 
' ' 19 Q Wcll, we lookcd at the v1deo clip and 11 

17 Just so \\ e're clear. thL-. witness staternent was 
18 l>Ubmtttcd in the UK on bchalf of the claimant. 
19 Mr. Dcpp. \\-w, lhat your under.Landmg? 

R,H 

F/A 20 was 1:00: correct? 
21 A \'es, that ,,asn't this interaction, 
22 correct. 

20 MS. VASQUEZ: Objection: the document 
21 speaks for itsclf. 

22 A Yes. 

PLANET DEPOS 
888.433.3767 I WWW.PLANETDEPOS.COM 



29296

Transcript of Cornelius Harre li 
Conductcd on January 13, 2021 

48 (189 to 192) 

Q Okay. And it wa!. your undcrstanding that 
2 whoever emailed you a declarat1on and you emailed 
3 back with that persan was creating û1il. on behalf 
4 of rvlr. Depp; correct? 

S A I did not understand that at the moment. 
6 Maybe it nas m) unability !sic] to really, likc, 
7 look at things. Again. 1 don't th.ink it \\as 
8 prescnted likc this, but it nas just kind of - 1 

l I compound: misstates the tcst1mony. 
191 

2 Q l'll make it cleaner. Mr. llarrell, we 

3 talked whcn I first examincd you before 
4 Ms. Vasquez asked you questioru. and wc went 

1

5

6 

through the whole thing in detail Do you agrce 
that thcsc - the, statement accuratcly retlccb 

7 the tnith a~ you know 11'! L, R, H, P, Needlessly 
8 A I do not. Cumulativ 

R 9 ha\en't been reall) lookfog at the header of \\ho's 9 MS. VASQUEZ: Samc question -­
Q Okay. 1 0 leading these, th.is is just incon\enient a gain. 

11 lt's just been like, oka), cooperate, l'm going to 
J 2 cooperate and we'II fi~ure it oul So I don't 
13 reall) recollect "ho was - whose ta,'V)ers were 
14 telling me to go to the Century Cil) office, the 
15 do" otown office, the written statcment, and now 
16 today, 1 couldn't tell )OU nho was leading th.is. 
171 mean, it's you, but I don't kno" '"ho you 
18 represent - 1 mean, it's not in my brain of" ho 
19 you represent. You did tell me many times so l'm 
20 aware now. But to answcr your question. it makes 
21 scnsc that you're following this, yes. 
22 Q Ali right. So is it your -- l'm just a 

190 

1 little confused after Ms. Vac;quez's que tions. ls 
2 it your belief that wbatever you saw and marked up 
3 and ent back is not what this statemcnt says? 
4 A Can you clcan that question up and ask it 
S again? 
6 Q Yes. So is it -- did you intend for this 
7 <;tatemcnt to be your statement ftled with the lJK 

L, R, H 8 procecding with your signature? 

p, 9 A No. What wc read today I would ha,,e not 
10- that's not realJy what I feel comfortable "ith. 

Needle J 11 got this paper. Keep going do\\n to the bottom, 
Cumula J2all \\8) down. do\\n. down, 1'11 show you \\hat 1 

13 goL I got th.is. This is what I got. This last 
14 paper, and I got - my name is signed there, but 1 
15 don't kno\\ what's at the top. 1 got th.is papcr. 
16 This is the one that I sent back to them. 
17 Q And so you werc not aware of this content 
18 and you do not agrec with this content, is that 
19 fair to say? 
20 MS. V ASQUEZ: Objection. 

21 A orne of-
22 MS. VASQUEZ: Objection; lacks foundation; 

11 

12 

MS. V ASQUEZ: - same objections. 
MS. BREDEI IOFT: Lct's - lct's pull up 

13 real quickly, Harrell ExJ1ibit 2. 
14 Q And I just want Lo - you were cxprcssing 
15 that you were 1101 sure who had bsucd tJ1is. and so 
16 l'm ju.-.t going to h1ghlight up hcre, ûus i!i Laura 
17 Wasser, couru.cl for Mr. Depp that l'>Sued tJ1b 
18 subpoena. 
19 Docs that help refrcsh your reco llection'? 

20 A No, but I guess that clarifies it, yes. 

f
i Q Okay. 
2 A This is the first one; right? 

1 Q This wa your subpoena for your -- yes, 
192 

2 your July 28, 2016, depo ition. 

3 We're bouncing around because the other 
4 one that you just presented me was with - the one 
5 with The un, un something, tbat one was like the 
6 last one; rigbt? 
7 Q That was -- according 10 that -- let's go 
8 back up -- 1 don't want to --

1
9 A This one was '16, 2016. That one wa in 
1O2019. But thcre wa omething in the middJe. 
11 Q Okay. Okay. 
12 orry, does that make scnsc? Bccause this 
13 one I remember, it was the one I wa phy ically at 
14 in Century City, but I believe the one that we 

1

15 just rcfereoced, The un one, that one -
16 Q ldon't-
17 - the writtcn one was a different 
18 occasion. 
19 Q I don't want to confuse you <;O let',; go 
20 bacJ.. to llarrell Exhibit 3. And the, one is dated 
21 12 [)(;cember 2019. 11•~ three and a halfyears 

22 latcr: correct? 
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"' ,. J .\ es. 
193 

2 Q And tlfü i.s the statement on bchalf of 
3 Mr. Dcpp that's fikd in ù1e lfigh Court of the 

L, R, H, 4 Justice Queens Di, ision in ù1e Umtcd Kingdum 
P 5 But I believe your testrrnony 1s that you 

' 6 arc not m agreement w1th many of the thmg!, 111 

Needles 7 tht, -,1atem1;:nt; is that correct'? 

Cumulat 8 MS. VASQUEZ: Objection; mis tates hi.s 

L, 
Argume 

9 te timony. 

1 O A l'd say a lot of it's unfamiliar for me. 
11 A lot of it isn't my - isn't my say to say 
12 anything about a lot of those things. 1 don't 
13 feel like I could ha\e been of testimony to a lot 
14 of those letters. 
15 Q And ilien if we can go back to -- l would 
16 like to go back to Plaintifl's Exhib11 17. ot 
17 Plaintifl's, l'm sorry, llarrcU fahibit 17. 
18 pleasc. 
19 And while Alexis bringing that up, 
20 Mr. llarrell, I JU!il want to - now havmg looked 
21 at )Our depos ilion testtmony from July 28, 1016, 
22 that you only had one cncoLmter \\IU1 Amber l leartl 

that da} at 1 :00 and thcn you had the tinic you sa\\ 
2 hcr 111 the clevator, l'd like lo go back and jllSt 
3 take another look at the vidco cLip from the 
4 encounter that you had \V1th .\mbcr I kard on 
5 Ma:,, 22nd, 2016. 

194 

6 MS. BREDEHOFT: And l'm going to - Alex, 
7 l'm going 10 take control just LO movc a linle 
8 bit faster this one part hcre. 
9 Q O\\., do you sec the per,on walking tl1o~c 
t O dogs'? Did you see tl1at tl1crc'? 

Il A'\e. 
12 Q Okay. Did you confuse m yoltr mim.1 
J 3 pcrhaps somcbod) cbe ha\ ing dogs m the mere timc 
)'4 frame of Amber l leard ha-. ing comc to the des k'? 
15 MS. VASQUEZ: Objection; argumentative. 

16 A I don't think so. 
17 Q Ali righL 

18 A Maybc confusing a couple dates. 
19 Q Okay. So wc have Amber llcard approachmg 
20 you al 13:00:58. do you ~ce that? And wc'lljust 
21 \\,Ulch lh~ agam. Ami thcn you'rc heading around 
22 the corner al 13:01 :50. There you rctumed at 

195 

13:02:40, 50 seconds luter. No\\.. do you ~no\, '"ho 
2 selected -- \\ ho ,, cnt through thc..c "id cos and 
3 sclcctetl the ,,dco clips? 

4 A I have no idea. 
5 Q D1d you C\l!r tell anyonc that you bclie\.C 
6 there was a possibiht) you m1ght ha,e had a.nolhcr 
7 cncountcr ,,,th An1bcr that day'' 

8 A I don't recaU. 
9 Q And jus t so -
10 MS. BREDEI IOFT: You can takc this down now 
11 Alex. 
12 Q Just so wc'rc clear, you arc notable to 
13 testify to whether Johnny Depp comm1tted domcsllc 
14 violence on Amber ! Icard on May 21 st. 2016; L'i that 
15 COITCCl°? 
16 MS. VASQUEZ: Objection; asked and 
17 a~wered; calls for spcculation. 

18 A I bclieve that I am not. Opinion 
19 MS. BREDEHOFT: Thank you. 1 have no 

120 further questions. I:~ MS. VASQUEZ: Ms. BredehoH, before we get 
l:,:_ofTthc record, I did wanl to rcprescnt to you 

196 

1 tl1at as I predictcd, bot!, ofMr. Harrcll's 
2 tleposilions have bccn produccd in discovcry, t11e 
J one fi-om the divorce proceeding in 2016 along witl1 
4 the Bloom Hergott deposition in 2019. Bates 
5 labeled Depp000l6433 through00017220. 
6 MS. BREDEHOFT: Do you have the date tl1at 
7 t11at was produced? 
8 MS. VASQUEZ: 1 don't have t11e date, but 1 
9 can asswne il was probably in August -- August of 
10 2020. 
11 M . BREDEHOFT: Ali right. We'II check on 

12 tl1at. 
13 Mr. Harrell. this dcposition is going to 
14 be typed up, and you have Ùle righl to read the 
15 deposition. of course it's also being vidcotapcd, 
16 but you sti 11 have tl1c right to read the 
17 deposition and look al it, and i fyou find 
18 anything t11at's in error you can makc corrections. 
19 Do you wanl to read or would you I i ke to 

120 waive the rcading oft11c deposition? 
21 THE WITNESS: 1 can waive that reading. 
22 MS. BREDEHOFT: Okay. Ali right. Thank 
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~:~ l \ou very much for beinghere. We know that it's 
2 an inconvenience to you. We very µiuch apprecjate 

. 3 i t. Have a good nigbt. 
4 THE VIDEOGRAPHBR: Soit is the end of the. 
5 deposition of Cornelius Harrell. It is 9: 12 p.m 
6 We go off the record. 
7 (Off the record at 9:12 p.m) 
8 
9 
10 
11 
12 
13 
14 
15· 
16 
17 
18 
19 
20 
21 
22 
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1 · CERTIFICATE OF SHORTHAND REPORTER-NOT ARY PUBLIC 

2 I, PAUL P. SMAKULA, the officer before whom . 

3 the foregoing deposition was taken, do hereby 

4 certify that the foregoing transcript is a true 

5 and correct record of the testimony given; that 

6 said testimony was taken by me stenographically 

7 and thereafter reducecl to typewriting under my 

8 direction;·that reading and sigoing w;is not 

9 requested; and that I am neither counsel for, 

10 related to, nor employecl by aµy of the parties to 

11 this case and have no interest, financial or 

12 otherwise, in ils outcomc. 

13 
14 IN WITNESS. WHEREOF, I have hcreunto set my band 

15 and affixecl my notarial seal this 21st day of 

16 January, 2021. 

17 

18 My commission expires: June 18, 2023. 

19 ~p.~~~ 
20 --------
21 NOT ARY PUBLIC IN AND FOR 

22 THE STATE OF MARYLAND 
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